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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

İBB’ye yönelik yolsuzluk soruşturması için 
açıklama Cumhurbaşkanımız Erdoğan: 
“Yıllarca beraber yol yürüdükleri, iş tuttukları, 
belediyelerde üst düzey görev verdikleri 
arkadaşları, İstanbul’un imkanlarının nasıl 
yağmalandığını, nasıl birilerine peşkeş 
çekildiğini açıkça itiraf etmeye başladılar. Halka 
hizmet için harcanması gereken kaynakların 

siyaseti dizayn etmek için nasıl 
pervasızca kullanıldığı tek tek 

deşifre oluyor. Heybedeki 
irili ufaklı turplar da 

ahtapotun farklı 
yerlere uzanan kolları 
da yine bizzat kendi 
arkadaşları tarafından 

birer birer ortaya 
çıkartılıyor. İstanbul’u 

zehir bir sarmaşık misali 
saran suç örgütünün kimleri 

haraca, kimleri maaşa bağladığı yavaş 
yavaş belli oluyor. Daha iki yıl öncesine kadar 
Türkiye’yi yönetmeye layık gördükleri şahısla 
ilgili söylediklerini duydukça ‘Allah bu milletin 
yüzüne bakmış.’ diyoruz.” dedi.

“İSTANBUL’UN 
İMKANLARININ 

NASIL 
YAĞMALANDIĞINI 

AÇIKÇA İTİRAF 
ETMEYE 

BAŞLADILAR”
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AK Parti İstanbul İl 
Başkanlığımız tarafından 
organize edilen 
programda İstanbul’un 39 

ilçesinden mahalle başkanlarımız 
bir araya gelirken, programda 
İstanbul’un huzur ve güvenliğine 
dair önemli mesajlar verildi.

Programın açılış konuşmasını 
yapan İl Başkan Yardımcımız ve 
Teşkilat Başkanımız Muhammed 
Abdulhalim Aksu, teşkilat ağının 
İstanbul’un yeniden kazanılmasının 

anahtarı olduğuna dikkati çekerek, 
“Bu yola yeni çıkan değiliz, bu 
davada nice yollar yürüdük, nice 
zaferlere tanıklık ettik. Bu salondaki 
heyecan o günlerin yeniden kapıda 
olduğunun işaretidir.” dedi.

“BAKANLARIMIZI 
MAHALLE 
BAŞKANLARIMIZLA 
BULUŞTURMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ”

AK Parti İstanbul İl Başkanımız 
Abdullah Özdemir, “Her 
Mahallesiyle İstanbul adını 
verdiğimiz bu programların 
ilkini Genel Başkanımız, 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’ın teşrifleriyle 
ve yine sizlerin katılımlarıyla 
gerçekleştirmiştik. Zaman 
zaman Bakanlarımızı mahalle 
başkanlarımızı bu şekilde 
buluşturmaya devam edeceğiz.” 
ifadelerini kullandı.

“Nasıl ki, bir toplumu meydana 

DEMOKRASİNİN  
VE DAYANIŞMANIN 
TEMELİSİNİZ

İÇİŞLERİ BAKANIMIZ YERLİKAYA’DAN MAHALLELERE MESAJ: 

İçişleri Bakanımız Ali 
Yerlikaya ve AK Parti İstanbul 

İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir’in katılımıyla 

gerçekleştirdiğimiz “Her 
Mahallesiyle İstanbul, İçişleri 

Bakanıyla Buluşuyor” programı, 
Haliç Kongre Merkezi’nde geniş 

bir katılımla düzenlendi.
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getiren en önemli yapı taşı aile 
ise, mahalle teşkilatı da bir siyasi 
hareketin en temel yapı taşıdır. Bir 
teşkilatın özü, nüvesi, ta kendisidir.” 
diyen İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir, “Nasıl ki, eğitim söz 
konusu olduğunda “her şey ailede 
başlar” diyorsak, bir siyasi hareketin 
başarısı için de “her şey mahallede 
başlar” diyenlerdeniz.” diye konuştu.

“GÜN, RECEP TAYYİP 
ERDOĞAN’IN YANINDA 
DİMDİK DURMA 
GÜNÜDÜR”

“Her zaman, her yerde ve her 
koşulda mazlumların sesi olan 
büyük liderimiz, Recep Tayyip 
Erdoğan’ın yanında, sıradağlar 
gibi, aslanlar gibi dimdik durmanın 
günüdür.” sözleriyle teşkilata mesaj 
veren İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir, “Biz gerçek bir İstanbul 
sevdalısı, İstanbul’un her mahallesini 
sevmeyi ve abat etmeyi İstanbul’a 
ödenmesi gereken en büyük borç 
ve en onurlu iş sayan Recep Tayyip 
Erdoğan’ın yol arkadaşlarıyız.” dedi.

Gündemle ilgili 
değerlendirmelerde bulunan İl 
Başkanımız Abdullah Özdemir, 
“Bir diğer görevimiz de İstanbul’un 
ve İstanbullunun hukukunu 
korumaktır. İstanbul’un gençlerine 
ve geleceğine sahip çıkmaktır. 

İstanbullunun gözüne çekilmek 
istenen bandı söküp atmaktır. 
İstanbulluya hizmet edilecek 
kaynakları siyasi ikballeri için arpalık 
görenleri halka anlatmak, ahtapotun 
kafasının ve kollarının nerelere 
uzandığını, halkımızın tam anlamıyla 
görmesini sağlamak hepimizin en 
asli görevidir” dedi.

BAKANIMIZ 
YERLİKAYA: 
MAHALLELER, 
DEMOKRASİNİN İLK 
DURAĞIDIR

İçişleri Bakanımız Ali Yerlikaya, 
yaptığı konuşmada mahallelerin 
yalnızca yaşam alanı değil, aynı 
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zamanda demokrasinin ve 
dayanışmanın temeli olduğunu 
belirtti. Mahalle temsilcilerini 
AK Parti’nin omurgası olarak 
tanımlayan Yerlikaya, “Sizler, 
devletle millet arasında 
kurduğumuz köprüsünüz” dedi.

“TÜRKİYE ARTIK ESKİ 
TÜRKİYE DEĞİL”

Yerlikaya, Türkiye’nin siyasi 
istikrarsızlıkları, koalisyon krizlerini 
ve kutuplaşmaları geride bıraktığını 
vurgulayarak şunları söyledi:

“Bugünün Türkiye’si, halkın 
iradesine kulak veren ve bürokratik 
vesayete karşı net duruş sergileyen 
bir ülke. AK Parti, millete hizmet 
için her engeli aşmaya kararlı.”

GÜVENLİ 
MAHALLELER 
İÇİN ÇAĞRI: 112’Yİ 
KULLANIN

Bakanımız, organize suç 
örgütlerine, uyuşturucu tacirlerine 
ve kamu düzenini bozanlara asla 
müsamaha gösterilmediğini ifade 
etti. Mahalle temsilcilerine seslenen 
Yerlikaya, “Gördüğünüz her şüpheli 
durumu 112’ye bildirin. Bu bir hayatı 

kurtarabilir” dedi.

UYUŞTURUCUYLA 
MÜCADELEDE 
NARVAS SİSTEMİ

Yerlikaya, Narkotik Vaka Analiz 
Sistemi (NARVAS) ile ihbarların 
daha etkin analiz edildiğini, 
“UYUMA” uygulamasıyla 
vatandaş katkısının önem 
kazandığını belirtti, “Her ihbar, 
gençlerimiz ve geleceğimiz için 
bir umut” ifadelerini kullandı.

Programa milletvekillerimiz, 
AK Parti İstanbul İl 
Başkanlığımızın yöneticileri, 
ilçe başkanlarımız, Belediye 
Başkanlarımız, kadın ve gençlik 
kolları başkanlarımız ile çok 
sayıda mahalle başkanımız 
katıldı. Mahalle teşkilatlarının 
beklenti ve önerilerinin de 
masaya yatırıldığı toplantı, İçişleri 
Bakanımız Ali Yerlikaya’nın 
sunumunun ardından sona erdi.
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Ziyaretin ardından İl Başkanımız 
Abdullah Özdemir, sosyal 
medya hesabı üzerinden yaptığı 
paylaşımda şu ifadelere yer 
verdi: “Çevre, Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanımız Murat Kurum’a 
nazik ziyaretleri için teşekkür ediyor, 
çalışmalarında başarılar diliyorum.”

BAKANIMIZ MURAT KURUM’DAN 
İL BAŞKANLIĞIMIZA ZİYARET

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanımız Murat Kurum, 
AK Parti İstanbul İl Başkanımız Abdullah Özdemir’i ziyaret 

etti. Ziyaret sırasında bir süre sohbet eden Bakanımız Kurum 
ve İl Başkanımız Özdemir, özellikle İstanbul’daki kentsel 

dönüşüm çalışmaları üzerine istişarelerde bulundu.
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AK Parti İstanbul İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir’in ev sahipliğinde, 39 ilçemizden 
İlçe Başkanlarımızın iştirak ettiği toplantıda 
İstanbul genelinde yapılan çalışmalar 

değerlendirildi.
İl Başkanımız Abdullah Özdemir toplantı sonrasında 

yaptığı açıklamada: “
AK Parti Genel Başkan Yardımcımız ve Teşkilat 

Başkanımız Ahmet Büyükgümüş ve Teşkilat Başkan 
Yardımcımız Selman Özboyacı’nın katılımlarıyla; İlçe 
Başkanları toplantımızı gerçekleştirdik. Her Mahallesiyle 
İstanbul diyerek yürüdüğümüz bu kutlu yolculukta, 
tüm kademelerimizle, bu kadim şehre hizmetlerin en 
iyisini sunmak için görev başındayız. Toplantımıza 
katılımlarından ve teşkilat çalışmalarımızdaki 
kıymetli desteklerinden dolayı Genel Merkez Teşkilat 
Başkanımız Ahmet Büyükgümüş’e çok teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.

BU KADİM ŞEHRE 
HİZMETLERİN EN 

İYİSİNİ SUNMAK İÇİN 
GÖREV BAŞINDAYIZ

AK Parti İstanbul 
İl Başkanlığımızda 
Genel Başkan 
Yardımcımız, Teşkilat 
Başkanımız Ahmet 
Büyükgümüş’ün 
katılımlarıyla İlçe 
Başkaları toplantımızı 
gerçekleştirdik.
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AK Parti İstanbul İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir, Bağcılar Belediyesi tarafından hayata 
geçirilen projelerden biri olan Bağ Kafe’yi 
ziyaret etti. Ziyaret sırasında ilçe sakinleriyle 
bir araya gelen İl Başkanımız, vatandaşlarla 
sohbet ederek taleplerini dinledi.

Ziyaretin ardından sosyal medya hesabından bir açıklama 
yapan İl Başkanımız Özdemir, şu ifadelere yer verdi:

“Mahmutbey Köyiçi’ndeki Tarihi Köy Kahvesi, aslına 
uygun bir şekilde Bağ Kafe konseptiyle vatandaşlarımızın 
hizmetine sunuluyor. Başkanlık görevimizde verdiğimiz 

bir sözdü. Emek verenlere teşekkür ediyorum. Hayırlı olsun.”
AK Parti olarak vatandaş odaklı projelerin ve sosyal yaşam 

alanlarının destekçisi olmaya devam edeceğiz.

İL BAŞKANIMIZ ABDULLAH 
ÖZDEMİR’DEN BAĞ KAFE ZİYARETİ
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AK Parti İstanbul İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir, Küçükçekmece Dernekler Federasyonu 
temsilcileriyle bir araya geldi. Programa, İl Başkan 
Yardımcılarımız ve AK Parti Küçükçekmece İlçe 
Başkanımız Nejat Öztürk de katıldı.

Program sonrasında açıklamalarda bulunan İl Başkanımız 
Abdullah Özdemir, sivil toplum kuruluşlarının toplumun 
temel dinamiklerinden biri olduğunu vurgulayarak şu 
ifadeleri kullandı: “Küçükçekmece Dernekler Federasyonu 
temsilcileriyle bir araya geldik. STK’lar çok yakın ilgi 

gösterdiğimiz ve destek vermekten keyif duyduğumuz kurumlardır. 
Her zaman iş birliği ve dayanışma içinde olacağız.”

STK’LARIMIZ İLE HER ZAMAN İŞ BİRLİĞİ 
VE DAYANIŞMA İÇİNDE OLACAĞIZ
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AK PARTİ DIŞ İLIŞKİLER BAŞKANLIĞI 
MARMARA BÖLGESİ 3 KADEME 

TOPLANTISI İSTANBUL’DA 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Toplantının açılış 
konuşmasını Marmara 
Bölge Sorumlumuz 
Halil İbrahim Korkmaz 
yaptı. Ardından AK Parti 
Gençlik Kolları Dış İlişkiler 
Başkanımız ve Ankara 
Milletvekilimiz Zehranur 
Aydemir katılımcılara  
hitap etti.



Toplantıya, AK Parti Genel Başkan Yardımcımız ve 
İstanbul Milletvekilimiz Zafer Sırakaya başkanlık 
ederek, Türkiye’nin küresel ölçekte yürüttüğü 
diplomasi vizyonu ve liderlik misyonu hakkında 

katılımcılara bilgi verdi.
Milletvekillerimiz Şengül Karslı, Nurettin Alan ve Yahya 

Çelik’in de katıldığı toplantıda karşılıklı görüş alışverişinde 
bulunuldu.

Diplomasi, kamu diplomasisi ve bölgesel gelişmelere 
ilişkin çeşitli sunumların yapıldığı programda, AK Parti 
İstanbul İl Dış İlişkiler Başkanımız Dr. Fatih Tuna da söz 
alarak görüş ve değerlendirmelerini paylaştı.

Genel Merkez tarafından hazırlanan program kapsamında 
düzenlenen ve verimli geçen toplantı, katılımcıların 
sorularının yanıtlanması ve yapılacak çalışmaların 
değerlendirilmesiyle sona erdi.
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ECZACILAR, SAĞLIK SİSTEMİNİN 
GÖRÜNMEYEN KAHRAMANLARIDIR

Genel Merkez 
Sağlık Politikaları 
Başkanımız Prof. 

Dr. Halit Yerebakan 
yaptığı konuşmada, 

“Salgınlardan 
afetlere, gece 

nöbetlerinden en 
ücra köylere kadar 
her koşulda büyük 
bir özveriyle görev 

yapan eczacılarımız, 
sağlık sisteminin 

görünmeyen 
kahramanlarıdır.” 

dedi.
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AK Parti İstanbul İl Başkanlığımızda 
düzenlenen istişare toplantısında, 
eczacılık mesleğinin güncel 
sorunları, sahadaki uygulamalar ve 

geleceğe dönük politikalar ele alındı.
Toplantı, AK Parti İstanbul İl Başkanlığı 

Konferans Salonu’nda, Sağlık Politikaları 
Başkanlığımız koordinasyonunda 
gerçekleştirildi. Programa; AK Parti İstanbul 
Milletvekilimiz Seda Gören Bölük, İstanbul 
İl Başkan Yardımcımız ve Sağlık Politikaları 
Başkanımız Tarkan Burçak Uygun ile çok 
sayıda eczacı katıldı.

Genel Başkan Yardımcımız Prof. Dr. Halit 
Yerebakan konuşmasında, eczacıların halk 
sağlığındaki kritik rolünü vurgulayarak, 
“Bazen bir reçetedeki hatayı fark eden, kimi 
zaman eksikliği tamamlayan, hatta hekime 
ulaşamayan hastaya ilk müdahaleyi yapan yine 
eczacılarımızdır.” dedi.

İl Başkan Yardımcımız Tarkan Burçak 
Uygun, açılış konuşmasında şunları kaydetti:

“Sağlık çalışanlarımızın en önemli 
paydaşlarından biri olan eczacılarımızla 
bir araya gelmekten büyük memnuniyet 
duyuyoruz. Bu buluşmayla hem sahadaki 

sorunları dinlemeyi hem de çözüm yollarını 
birlikte değerlendirmeyi hedefliyoruz.”

Toplantıda eczacıların soruları ve önerileri 
karşılıklı olarak değerlendirildi. Katılımcıların 
taleplerinin sağlık politikalarına yansıtılması 
adına çalışmaların sürdürüleceği ifade edildi.
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İLÇE TEŞKİLATLARIMIZDAN 
SAĞLIK KURUMLARINA ZİYARET

İlçe Sağlık Politikaları Başkanlıklarımız, ilçelerinde görev 
yapan sağlık kurumlarının başhekim ve yöneticilerine 
yönelik ziyaretlerini sürdürüyor. Bu kapsamda çeşitli 
hastanelerin yöneticileriyle bir araya gelen İlçe Sağlık 
Politikaları Başkanları, sağlık hizmetlerinin daha etkin ve 
verimli sunulmasına yönelik istişarelerde bulundu.
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Kadıköy Sağlık Politikaları 
Başkanlığı, Göztepe Süleyman 
Yalçın Hastanesi Başhekimi 
Prof. Dr. Gürhan Baş’ı ziyaret 

ederek, kurum çalışmaları hakkında 
bilgi aldı ve misafirperverliği dolayısıyla 
teşekkürlerini iletti.

Beyoğlu Sağlık Politikaları Başkanlığı 
ise İstanbul Okmeydanı Ağız ve 
Diş Sağlığı Hastanesi Başhekimi Dr. 
Ahmet Yılmaz ile Prof. Dr. Cemil 
Taşçıoğlu Hastanesi ve Taksim Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi vekaleten 
başhekimliği görevini sürdüren Doç. Dr. 
Ali Alemdar’ı ziyaret etti.

Arnavutköy Sağlık Politikaları 
Başkanlığı da Arnavutköy Devlet 
Hastanesi Başhekimi Dr. Neşat Yıldırım 
ile bir araya geldi. Görüşmede ilçe 
sağlık altyapısı ve yürütülen hizmetlerin 
genel durumu hakkında bilgi 
alışverişinde bulunuldu.

Ataşehir Sağlık Politikaları 
Başkanlığı ise kapsamlı bir ziyaret 
turu gerçekleştirdi. Ataşehir İlçe Sağlık 
Müdürü Dr. Fatih Kırklar, Ataşehir 
Ağız ve Diş Hastanesi Başhekimi Dr. 
Mehmet Tayfun Özcan ve Fatih Sultan 
Mehmet Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
Başhekimi Prof. Dr. Barış Yılmaz 
makamlarında ziyaret edildi.

Avcılar AK Parti Sağlık Politikaları 
Başkanlığı da ilçede sağlık hizmetlerinin 

temsilcileriyle bir araya gelerek, 
Avcılar’daki sağlık hizmetlerinin 
etkinliğini artırmaya yönelik öneriler ve 
çözüm yolları masaya yatırıldı.

AK Parti İstanbul Sağlık Politikaları 
Başkanlarının sağlık kurumlarına yönelik 
gerçekleştirdiği bu nazik ziyaretler, 
hem kamu hizmetlerinin geliştirilmesi 
hem de kurumlar arası diyaloğun 
güçlendirilmesi açısından önemli bir 
adım olarak değerlendiriliyor.



Toplantıda, bugüne kadar 
yapılan çalışmalar ile 
planlanan genel faaliyetler 
üzerine değerlendirmelerde 

bulunulurken, ilçelerde yaşanan sorunlar 
detaylı bir şekilde ele alındı. İlçe birim 
başkanlarımız da söz alarak görüş, öneri 
ve katkılarını paylaştı.

Verimli geçen toplantımızın sonunda 
dilek ve temenniler bölümünün 
ardından, katılımları dolayısıyla tüm birim 
başkanlarımıza teşekkür edildi.
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ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK 
POLİTİKALARI İLÇE BİRİM 

BAŞKANLARI TOPLANTISI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

AK Parti İstanbul İl Başkan 
Yardımcımız, Çevre ve 
Şehircilik Politikaları 
Başkanımız Z. Nurdoğan 
Yüzbaşıoğlu’nun 
öncülüğünde, 39 ilçe Çevre 
ve Şehircilik Politikaları Birim 
Başkanlarımızın katılımıyla 
kapsamlı bir toplantı 
gerçekleştirdik.
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Gerçekleştirilen toplantıda 
Seçim İşleri olarak neler 
yapılabileceği; kısa, 
orta ve uzun vadeli 
dönemlerde planlanan 

çalışmalar ve ilçelerimizde 
gerçekleştirilen avukat ziyaretleri 
istişare edildi. Toplantıda İl 
Kadın ve İl Gençlik Kollarımızın 
faaliyetleri de değerlendirildi.

Toplantının kapanış kısmında ise 
gündemle ilgili olarak Seçim İşleri 
Komisyon üyelerine ve İlçe Seçim 
İşleri Başkanlarına söz vererek, 
görüş ve önerileri dinlendi. 
Dilek ve temennilerin ardından 
gerçekleşen fotoğraf çekimi 
sonrasında toplantıya iştirakları 
sebebiyle tüm katılımcılara 
teşekkür edildi.

3. BÖLGE İLÇE 
SEÇİM İŞLERİ BİRİM 

BAŞKANLARI 
TOPLANTIMIZ 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Seçim İşleri Başkanlığı olarak 
icra edilen toplantımız 
Başakşehir ilçemizde 
gerçekleştirildi. İlçe Seçim 
İşleri Birim Başkanları 
Toplantımız, İl Seçim İşleri 
Başkanımız Av. M. Talha Kor 
öncülüğünde; İl Seçim İşleri 
Komisyon Üyelerimiz ve 
3. Bölge Seçim İşleri Birim 
Başkanlarımızın katılımıyla 
gerçekleştirildi.



AK Parti İstanbul 
İl Başkan 
Yardımcımız, 
Mali ve İdari 

İşler Başkanımız Burak 
Şükrü Umur, Bakırköy İlçe 
Başkanımız Ahmet Faruk 
Kuran ve ilçe teşkilatımız, 
bu önemli organizasyonu 
tribünden takip etti.

İl Başkan Yardımcımız 
Umur ve teşkilatımız, 
Gazi Koşusu’nun tarihi 
heyecanına hep birlikte 
ortak oldu.

Gazi Koşusu’nu kazanan 
safkan Cutha’yı ve jokeyi 
Ahmet Çelik’i gönülden 
tebrik ediyoruz.
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99. GAZİ KOŞUSU’NDA 
TARİHİ HEYECANA 

ORTAK OLDUK
Türk atçılığının en köklü ve prestijli geleneği 

olan Gazi Koşusu, 99. kez Veliefendi 
Hipodromu’nda gerçekleştirildi.
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SOSYAL POLİTİKALAR 
BAŞKANLIĞIMIZDAN EŞ 
ZAMANLI ZİYARETLER

“26 Haziran Uluslararası Uyuşturucu Kullanımı ile Mücadele 
Günü” Kapsamında Örnek Dayanışma. AK Parti İstanbul İl Sosyal 
Politikalar Başkanlığı öncülüğünde, 26 Haziran Uluslararası 
Uyuşturucu Kullanımı ve Kaçakçılığı ile Mücadele Günü 
kapsamında 39 ilçede eş zamanlı etkinlikler düzenlendi.
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Bağımlılıkla mücadelede 
toplumsal farkındalığı 
artırmak ve kurumlar arası 
iş birliğini güçlendirmek 

amacıyla gerçekleştirilen bu anlamlı 
günde; Yeşilay İlçe Şubeleri ve YEDAM 
(Yeşilay Danışmanlık Merkezleri), İlçe 
Kaymakamlıkları bünyesinde yer alan 
Bağımlılıkla Mücadele Büroları ve 
Bağımlılıkla Mücadele alanında faaliyet 
gösteren sivil toplum kuruluşları ziyaret 
edildi.

Ziyaretlerde bağımlılıkla mücadelede 
yürütülen çalışmalar hakkında 
bilgi alındı, sahadaki ihtiyaçlar 
yerinde gözlemlendi. Kurumlar arası 
dayanışmanın önemi vurgulanarak ortak 
projeler geliştirme konusunda güçlü 
mesajlar verildi.

Aynı zamanda sosyal medya 
üzerinden de farkındalık oluşturmak 
adına bilgilendirici paylaşımlar yapılarak 
toplumun her kesimine ulaşılmaya 
çalışıldı.

AK Parti İstanbul İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızdan açıklamada; 
“Bağımlılıkla mücadele sadece bir 

sağlık sorunu değil, aynı zamanda bir 
toplumsal sorumluluktur. Ailelerin, 
kurumların ve STK’ların birlikte hareket 
etmesiyle ancak bu sorunla etkili şekilde 
başa çıkabiliriz,” ifadeleri kullanıldı.
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PENDİK SOSYAL 
POLİTİKALAR 

BAŞKANLIĞI’NDAN 
1. ORDU 

KOMUTANLIĞI’NA 
ANLAMLI ZİYARET

Köklü tarihi, şanlı geçmişi ve vatan 
sevgisiyle milletimizin gururu olan Türk 
Silahlı Kuvvetleri’nin bu anlamlı gününde 
kahraman ordumuzun yanında olmaktan 

onur ve gurur duyduk. Etkinlikte, Türk Kara 
Kuvvetleri’nin tarihsel mirası, bugünkü gücü 
ve geleceğe yönelik vizyonu üzerine değerli 

paylaşımlar yapıldı.
AK Parti olarak daima vatanımızın bekası için 

fedakârca görev yapan güvenlik güçlerimizin 
yanında olmayı sürdüreceğiz. Türk Kara 
Kuvvetleri’nin 2.234. kuruluş yıl dönümünü bir kez 
daha kutluyor; şehitlerimizi rahmetle, gazilerimizi 
minnetle anıyoruz.

AK Parti Pendik İlçe Sosyal Politikalar Başkanlığı 
olarak, Türk Kara Kuvvetleri’nin 2.234. kuruluş yıl 

dönümü vesilesiyle 1. Ordu Komutanlığı tarafından 
düzenlenen etkinliklere katıldık.
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AK Parti İstanbul Şehit ve Gazi Komisyonu Başkanımız 
Mustafa Günaydın’ın katılımıyla, Türkiye Harp Malulü 
Gaziler Derneği İstanbul Şube Başkanı Nurettin Ağaoğlu 
ve dernek yönetimini ziyaret ettik.

Vatanımız, bayrağımız ve bağımsızlığımız uğruna canlarını 
siper eden aziz şehitlerimizi rahmet ve minnetle anıyor; 
gönlümüzde daima müstesna bir yeri olan kahraman gazilerimize 
şükranlarımızı sunuyoruz.

Samimi misafirperverlikleri ve kıymetli sohbetleri için başta Dernek 
Başkanımız olmak üzere tüm yönetim kurulu üyelerine teşekkür ediyor, 
gazilerimize sağlıklı ve hayırlı ömürler diliyoruz.

GAZİLERİMİZE  
VEFA ZİYARETİ
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AVCILAR MUHARİP GAZİLER 
DERNEĞİNE ZİYARET

AK Parti İstanbul İl Şehit Yakınları ve Gaziler 
Koordinasyon Merkezi Başkanımız Mustafa Günaydın, 
AK Parti Avcılar İlçe Başkanımız, İlçe Sosyal Politikalar 
Başkanımız ve Şehit Yakınları ve Gaziler Koordinasyon 
Sorumlumuz ile birlikte Avcılar Gaziler ve Muharipler 
Derneği’ni ziyaret etti.

Vatan uğruna fedakârca görev yapmış gazilerimize 
minnet ve saygılarımızı sunmak, onların yanında 
olduğumuzu bir kez daha göstermek amacıyla 
gerçekleştirilen ziyarette duygusal anlar yaşandı. 

Gazilerimizle sohbet edilerek talep ve ihtiyaçları dinlendi.
Ziyaret kapsamında birlik ve beraberlik vurgusu yapılırken, 

her daim gazilerimizin ve şehit yakınlarımızın yanında olunduğu 
mesajı güçlü şekilde ifade edildi.

AK Parti teşkilatları olarak, aziz şehitlerimizin emanetlerine ve 
kahraman gazilerimize sahip çıkmaya devam edeceğiz.
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AK Parti Tuzla İlçe 
Sosyal Politikalar 
Başkanlığı Aile ve 
Çocuk Komisyonu 
olarak, ilçemizde 
bulunan Sevgi Evlerinde 
kalan çocuklarımızı 
gönül soframızda 
ağırladık.

Hayırsever bir 
işletmecimizin 
katkılarıyla düzenlenen 
etkinlikte çocuklarımızla 

birlikte yemek yedik, neşeli 
sohbetler ettik ve hep birlikte 
keyifli anlar yaşadık. Gözlerindeki 
mutluluk, bizler için en büyük 
motivasyon kaynağı oldu. 
Bu özel günün sonunda 
çocuklarımızın yüzlerinde 
tebessümle uğurlanması bizleri 
de derinden mutlu etti. Haftaya, 
Sevgi Evlerinde kalan diğer 
çocuklarımızı da misafir ederek 
bu güzel buluşmaları sürdürmeyi 
hedefliyoruz. AK Parti Tuzla 
İlçe Sosyal Politikalar Başkanlığı 
olarak, çocuklarımızın yanında 
olmaya ve gönül köprüleri 
kurmaya devam edeceğiz.

SEVGİ EVLERİNDEKİ 
ÇOCUKLARA SICAK 
BİR SOFRA, SICACIK 
BİR GÖNÜL TEMASI
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AK Parti Sosyal 
Politikalar Başkanlığı 
olarak, yaşlılarımızı 
yalnızca özel günlerde 
değil, yılın her günü 
hatırlamaya, ziyaret 
etmeye ve gönüllerine 
dokunmaya devam 
ediyoruz.

Hastanelerde tedavi 
gören, huzurevlerinde 
kalan ve evlerinde 
yaşayan büyüklerimizi 

düzenli olarak ziyaret ederek hal 
ve hatırlarını soruyor, ihtiyaçlarını 
dinliyor, yanlarında olduğumuzu 
hissettirmeye gayret ediyoruz.

Onlar, geçmişin tanıkları; 
bu ülkenin hafızası ve duasıdır. 
Bizler de yaşlılarımızı sadece 
bir gün değil, her gün ziyaret 
ederek toplumsal vefamızı yerine 
getiriyoruz. AK Parti teşkilatları 
olarak, büyüklerimize olan 
saygımızı sadece sözde değil, 
sahada ve yürekte yaşatmaya 
kararlıyız.

YAŞLILARIMIZI 
SADECE ÖZEL 
GÜNLERDE 
DEĞİL, HER GÜN 
HATIRLIYORUZ



AK Parti Maltepe İlçe Sosyal Politikalar 
Başkanlığı’nın öncülüğünde, “Gönül Kapısı” 
programı kapsamında ilçemizde geniş katılımlı 
bir ziyaret organizasyonu gerçekleştirdi.

İlçe Başkanımız Serkan Bahadır’ın koordinasyonunda hayata 
geçirilen programa, MKYK Üyesi Cemal Donat, İl Sosyal Politikalar 
Başkan Yardımcısı Yusuf Emre Tanış, teşkilat mensupları ve geçmiş 
dönemlerde görev alan partililer de katılım sağladı.

Maltepe ilçemizin 18 mahallesinde eş zamanlı olarak düzenlenen 
ziyaretlerde, şehit ve gazi yakınları, öksüz ve yetim çocuklar, engelli vatandaşlar 
ile partimizin üyeleri olmak üzere toplam 374 haneye misafir olundu. 
Ziyaretlerde kahve ikramları eşliğinde Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın ve AK Parti İstanbul İl Başkanımız Abdullah Özdemir’in selamları 
iletildi.

Gerçekleştirilen ziyaretlerde vatandaşlarla gönül köprüleri kurulurken, samimi 
sohbetlerle toplumsal dayanışma ve kardeşlik duyguları pekiştirildi.
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MALTEPE’DE 374 
HANEYE GÖNÜL 

KÖPRÜSÜ KURULDU

SU
LTANGAZİ MALTEPE



AK Parti Üsküdar 
İlçe Başkanlığı 
olarak, üç kademe 
yönetim kurulumuz 
ve meclis üyelerimizin 
katılımıyla Cumhuriyet 
Mahallesi’nde kapsamlı 
bir saha çalışması 
gerçekleştirdik.

Tüm birimlerimizle birlikte 
mahallemizi sokak sokak 
gezerek, çalınmadık kapı, 
sıkılmadık el bırakmamak 
adına durmadan, 

yorulmadan çalışmalarımıza devam 
ettik. Üsküdar İlçe Başkanımız 
Erdem Demir, Kadın Kolları 
Başkanımız Elif Kızıldağ ve Gençlik 
Kolları Başkanımız Barış Çelik 
öncülüğünde gerçekleştirilen 
ziyaretlerde bizleri içtenlikle 
karşılayan tüm komşularımıza 
teşekkür ediyoruz.
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MAHALLELERİMİZDE 
SAHA ÇALIŞMALARIMIZA 

DEVAM EDİYORUZ

SU
LTANGAZİ ÜSKÜDAR
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KİMDEN GELİRSE 
GELSİN SALDIRILARI 

ASLA TASVİP 
ETMİYORUZ

Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, 
Memur-Sen 30. 
Yıl Vefa Buluşması 
programında 
açıklamalarda bulundu. 
İsrail ve ABD’nin İran’a 
yönelik saldırılarına 
sert sözlerle tepki 
gösteren Erdoğan 
“7 Ekim 2023’ten 
bu yana İsrail’e 
karşı en net duruşu 
sergileyen ülke olduk. 
İran’ın egemenliğine 
ve bölgemizin 
güvenliğine yönelik 
saldırılar kimden 
gelirse asla tasvip 
etmiyor ve tepkimizi 
de ortaya koyuyoruz.” 
dedi.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, “Memur-Sen’in eriştiği noktaya 
bakınca merhum Akif İnan’ın tasavvur ettiği hareketin kuvveden fiile çıktığını 
memnuniyetle görüyoruz. Emanetin ehil ellerde olduğunu, ekilen tohumların 
filizlendiğini, dikilen fidanların meyvelerini verdiğini büyük bir kıvançla 

müşahede ediyoruz.” dedi.
Memur-Sen camiasını selamlayan, ülkesi ve milleti için çalışan, üreten, Türkiye’nin 

geleceği için emek sarf eden tüm Memur-Sen’lilere ve kamu görevlilerinin tamamına 
selam ve sevgilerini ileten Erdoğan, Memur-Sen 30. Yıl Vefa Buluşması dolayısıyla kamu 
görevlileri ile bir arada olmanın bahtiyarlığını yaşadığını söyledi.

 Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Memur-Sen Genel Başkanı Ali Yalçın ve ekibine, Genç 
Memur-Sen’lilere bu anlamlı buluşma için teşekkür ederek, “Her sayfası başarılarla dolu, 
mücadele ile örülü, azim ve gayretle bezeli 30 yılı geride bırakan Memur-Sen ailesinin 
tüm üyelerini ayrı ayrı tebrik ediyorum. Kuruluşundan itibaren bu çatı altında görev alan, 
alın terini fikirle, bereketle, maişetle süsleyen tüm kardeşlerimi canıgönülden kutluyorum. 
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Başta konfederasyonda yer almış, vazife 
üstlenmiş fakat bugün aramızda olmayan 
tüm kardeşlerime, bilhassa da geçen ay 
ebediyete irtihal eden sendikamızın Onursal 
Genel Başkanı Zübeyir Yetik Bey’e Rabb’imden 
rahmet niyaz ediyorum.” ifadelerini kullandı.

“BAŞÖRTÜLÜ VALİLERİN, 
BÜYÜKELÇİLERİN, 
BAKANLARIN OLDUĞU 
GÜNLERE GELDİK”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , başörtüsüne 
yönelik faşizan, yasakçı uygulamalara son 
verdiklerini hatırlattı.

Bugün kadınların hiçbir kısıtlama olmadan 
tüm kamu kurumlarında özgürce çalışabildiğini 
aktaran Erdoğan, şu görüşleri paylaştı:

“Milletin oylarıyla meclise başörtüsüyle 
girdiği için hanım kardeşlerimize kürsüden 
had bildirildiği, gazete köşelerinden iffetlerine 
ahlaksızca dil uzatıldığı karanlık günlerden 
bugün başörtülü hakimlerin, savcıların, valilerin, 
büyükelçilerin, siyasetçilerin, bakanların 
olduğu günlere geldik. Hedefimiz, uğruna 
bedel ödeyerek elde ettiğimiz bütün bu 

“EKONOMİ PROGRAMININ OLUMLU  
NETİCELERİNİ ALMAYA BAŞLADIK”
“Gerek biz gerek Dışişleri Bakanı’mız gerekse diğer arkadaşlarımız telafisi mümkün 
olmayan acılar yaşanmaması için seferber olmuş durumdayız. Hep beraber ülkemizi, 
dalga boyu sürekli yükselen fırtınalı sulardan bir an önce sakin sulara ulaştırmanın 
derdindeyiz.” diyen Erdoğan, günübirlik politikalarla değil, dağın arkasındaki tehlikeleri 
gören, bunlara erkenden tedbir alan, uzun erimli bir bakış açısıyla hareket ettiklerinin 
altını çizdi.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , “Milletimiz gönlünü ferah tutsun, 86 milyonun kılına 
zarar gelmemesi için ne yapılması gerekiyorsa onu yaptık, onu yapacağız ve 
yapıyoruz.” ifadelerini kullandı.
Tüm sıkıntılara rağmen son 2 yıldır kararlılıkla uygulanan ekonomi programının 
olumlu neticelerini almaya başladıklarına işaret eden Erdoğan, enflasyon hedefleri 
gerçekleştikçe, alım gücündeki artışın daha fazla hissedileceğini, bunun kazananının 
da 86 milyonun tamamının olacağı söyledi.
Kısa vadeli hesapların Türkiye’ye her zaman kaybettirdiğine vurgu yapan Erdoğan, 
“Popülizm bu millete geçmişte çok ağır faturalar yüklemiştir. Seçim meydanlarında bol 
keseden atıp tutup, şimdi belediye işçilerini kapı dışarı edenlerin kışkırtmalarına prim 
vermiyoruz. Dikkat ederseniz, bir tarafta İsrail ve ortakları komşumuz İran’a saldırıyor, 
diğer tarafta ana muhalefet partisinin genel başkanı yeniden gündeme getirdiği 
sorumsuz boykot listeleriyle Türk ekonomisine ve milli markalara alenen darbe 
vurmaya çalışıyor.” diye konuştu.

“KORUYUCU GİYİM VE 
DONANIMDA YAŞANAN 
SORUNU ÇÖZECEĞİZ”
Çeşitli mağduriyetlere yol açan, 
koruyucu giyim ve donanım konusunda 
yaşanan sorunu da çözeceklerini 
belirten Erdoğan, geçen hafta bununla 
ilgili kanun teklifinin AK Parti Grubu 
tarafından Meclis Başkanlığına 
sunulduğunu anımsattı.
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kazanımların yeni anayasada daha sağlam 
bir güvenceye kavuşturulmasıdır. Zaman 
zaman şahit olduğumuz hadsizliklerin, 
küstahlıkların insanımızın en temel 
haklarını kullanmasından duyulan 
tahammülsüzlüklerin önünü ancak bu 
şekilde tamamen kesebiliriz. Bizden 
sonraki nesillerin bizim yaşadıklarımızı 
yaşamamaları için başörtüsünden, 
sakalından, sarığından, çarşafından 
dolayı kimsenin ötekileştirilmediği bir 
iklimi bu ülkede tesis ve tahkim etmek 
durumundayız. Bizim hepimizin varlık 
gayesi işte budur. Geride bırakacağımız 
en büyük miras böyle bir Türkiye olacaktır. 
Ülkemizi yeni, sivil ve özgürlükçü anayasaya 
kavuşturma mücadelemize vereceğiniz 
desteği bu bakımdan çok önemli 
buluyorum. Memur-Sen’den, Cumhur İttifakı 
olarak başlatıp, bir devlet projesi olarak 
yürüttüğümüz Terörsüz Türkiye girişimimize 
de katkı sunmasını, bu hayırlı süreci 
samimiyetle sahiplenmesini bekliyorum.”

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, “İran’ın egemenliğine ve 
bölgemizin güvenliğine yönelik saldırıları 
kimden gelirse gelsin asla tasvip etmiyor, 
tepkimizi de açıkça ortaya koyuyoruz.” dedi.

Erdoğan, ATO Congresium’da 
düzenlenen Memur-Sen 30. Yıl Vefa 
Buluşması’nda yaptığı konuşmada, 

yasaklarla mücadelenin yanı sıra özlük 
haklarıyla ilgili de önemli adımlar attıklarını 
hatırlattı.

Kamu görevlileri dahil tüm çalışanların 
ücretlerinde asgari ücret tutarı kadar gelir 
vergisi muafiyeti getirdiklerini anımsatan 
Erdoğan, 5 milyon 300 bin kişiyi kapsayan 
ek gösterge düzenlemesini hayata 
geçirdiklerini belirtti.

Ana muhalefetin, Anayasa Mahkemesi’ne 
götürerek iptal ettirdiği toplu sözleşme 
ikramiyesi için yeni bir düzenleme yaparak, 
bu ikramiyenin sendika üyesi tüm kamu 
görevlilerine ödenmesini temin ettiklerini 
dile getiren Erdoğan, kısa süre önce 
üniversite idari personelinin yer değişikliği 
çalışmasını başarıyla tamamlayarak 
yürürlüğe aldıklarını söyledi.

Erdoğan, kamuda sendika bilincini 
yaygınlaştırdıklarını, 2002’de kamu 
görevlilerinin sendikalaşma oranı yüzde 
47,94 iken bunun 2024’te yüzde 75,18’e 
çıktığını bildirdi.

Türkiye’de 2002’de 650 bin 770 olan 
sendika üye sayısının bugün 2 milyon 251 
bine yükseldiğine dikkati çeken Erdoğan, 
şunları kaydetti:

“23 yıl önce 44 sendika varken, bugün 
286 sendikamız mevcut. Özetin özeti 
mahiyetindeki bu tablo, bizim kamu 
sendikacılığının gelişip büyümesine 

“2023’TE 460 BİN SÖZLEŞMELİ 
PERSONELİ KADROYA GEÇİRDİK”
Erdoğan, iktidarlıkları döneminde demokratik 
haklar konusunda son derece önemli atılımlar 
gerçekleştirdiklerinin altını çizdi.

Bu kapsamda, 2002 ile 2010 yıllarında 
kamu çalışanlarına ilave bir derece verdiklerini 
hatırlatan Erdoğan, disiplin cezalarının 
affedilmesinden, disiplin kurullarında sendika 
temsilcilerinin yer almasına kadar çalışanların 
lehine adımlar attıklarını aktardı.

Aile yardımı ödeneğini artırdıklarını, çocuk 
yardımlarını güçlendirdiklerini ve engelli yakını 
olan memurlara tayin kolaylığı getirdiklerini 
anımsatan Erdoğan, “Refakat izni tanıdık. Maaş 
promosyonlarının tamamının kamu görevlilerine 
ödenmesini sağladık. 2010 Anayasa referandumu 
ile kamu görevlilerine toplu sözleşme hakkı 
getirdik. Toplu sözleşme primlerini toplu 
sözleşme ikramiyesine dönüştürdük. Emekli 
memurlarımızın maaş ve ikramiyelerinde ciddi 
artışlar yaptık. 2011 ve 2013 yıllarında 280 bin, 
2023’te ise 460 bin sözleşmeli personeli kadroya 
geçirdik.” diye konuştu.

Bir dönem Türkiye’nin en temel sorunlarından 
birinin ayrımcılık olduğunu ifade eden Erdoğan, 
kamu görevlilerinin sırf inançlarını yaşamaya 
çalıştıkları için fişlendiğini, baskıya maruz 
kaldığını, sadece dinini hayatına tatbik ettiği için 
“irticacı, gerici, tarikatçı, yobaz” denilerek tahkir 
edildiğini söyledi.

“Selamünaleyküm” ve “Elhamdülillah” 
diyenlerin, namaz kılanların, hacca gidenlerin, 
oruç tutanların bilhassa belli dönemlerde hor 
görüldüğünü, çalıştıkları kurumlarda psikolojik 
baskıya muhatap olduğunu kaydeden Erdoğan, 
şöyle devam etti:

“O yıllar boyunca özellikle bürokraside 
ideolojik bir kast sistemi bunun konuşulmasını, 
tartışılmasını asla istemediler. Kendi klanları, 
kendi hizipleri dışında kimseye hayat hakkı 
tanımadılar. Millete ‘bidon kafalı’, ‘göbeğini 
kaşıyan adam’ dediler. Bizim burada edebimizin 
el vermeyeceği ifadelerle insanımıza hakaret 
ettiler. Evet bunların hepsini ve çok daha 
fazlasını sizlerle birlikte gördük. Baskının her 
türlüsünü iliklerimize kadar yine sizlerle beraber 
yaşadık. Milletin iradesine ve demokrasimize 
vurulan zincirleri de siz Memur-Sen’li 
kardeşlerimle birlikte parçaladık. Hamdolsun 
azgın azınlığın sessiz çoğunluğa hayat tarzı 
dayattığı, baskı uyguladığı, parmak salladığı o 
karanlık günler artık geride kaldı. Hac farizasını 
yerine getirmek isteyen kamu çalışanlarımıza 
ücretsiz izin hakkı tanıdık. Cuma namazı vaktini 
ihtiva eden izin düzenlemesini uygulamaya 
aldık.”
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verdiğimiz önemi çok net biçimde ortaya 
koyuyor. Burada şu hususu da ifade etmek 
isterim. 2025 yılı Ocak ayında yaptığımız 
zamlarla en düşük devlet memuru maaşını 
43 bin 726 liraya ulaştırdık. Bu artışla birlikte 
2002’den bu yana en düşük memur maaşındaki 
reel artış yüzde 266’ya yükseldi. Şimdi 
önümüzde yeni bir toplu sözleşme dönemi 
var. 2026-2027 yıllarını kapsayacak 8. Dönem 
Kamu Toplu Sözleşme görüşmeleri inşallah 
ağustos ayında başlayacak. Bu görüşmelerde 
sendikaların taleplerini can kulağıyla dinleyecek, 
gerçekleri gözetecek, ekonomimizin imkanlarıyla 
kamu çalışanlarımızın refahını dengeleyen bir 
yol haritası çizmeye özen göstereceğiz. Şunu 
tüm samimiyetimle vurgulamak arzusundayım, 

23 yılda kamu çalışanlarımız için verdiğimiz 
mücadele, attığımız adımlar, hayata geçirdiğimiz 
reformlar ortadadır.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Türk ekonomisi 
büyüdükçe, bundan ortaya çıkan katma değeri, 
toplumun tüm kesimlerine adaletli bir şekilde 
yayılmasını sağladıklarını söyledi.

Üreticiler, çiftçiler, emekçiler, sanayiciler 
gibi kamu görevlilerinin de haklarını layıkıyla 
korumanın, şartlarını iyileştirmenin ve onları 
enflasyona ezdirmemenin asli vazifeleri olduğunu 
vurgulayan Erdoğan, “Şimdiye kadar kamu 
görevlilerimizin sosyal, mali ve özlük haklarını 
nasıl geliştirdiysek, yeni dönem toplu sözleşme 
sürecinde de inşallah aynı prensiple hareket 
edeceğiz.” dedi.

“SALDIRILARIN DAHA 
BÜYÜK FELAKETE 
DÖNÜŞMEMESİ İÇİN 
ÇABA HARCIYORUZ”
Türkiye olarak, bir yandan toplam 
faturası 100 milyar doları aşan 6 
Şubat depremlerinin yaralarını 
sarmak için mücadele ettiklerini, 
diğer yandan da bölgedeki 
çatışmaları ve krizleri suhuletle 
yönetmeye çalıştıklarını belirten 
Erdoğan, 3,5 yılını tamamlayan 
Rusya- Ukrayna savaşının, 
Türkiye’ye sirayet etmesine izin 
vermediklerinin altını çizdi.
Erdoğan, Türkiye’nin, 7 Ekim 
2023’ten beri devam eden Gazze 
soykırımında İsrail’e karşı en net 
duruşu sergileyen ülkelerden biri 
olduğunu anımsatarak, şunları 
kaydetti:
“Soykırımcı İsrail ile tüm ticari 
işlemleri durdurarak toplam 9 milyar 
doları bulan bir rakamdan sarfınazar 
ettik. Ana muhalefet partisi Filistin 
direnişine terör çamuru atarken, 
biz Gazzeli kardeşlerimizin yanında 
dimdik durduk. Son olarak İsrail ve 
destekçilerinin komşumuz İran’a 
yönelik saldırılarının daha büyük 
bir felakete dönüşmemesi için 
yoğun çaba harcıyoruz. İran’ın 
egemenliğine ve bölgemizin 
güvenliğine yönelik saldırıları 
kimden gelirse gelsin asla tasvip 
etmiyor, tepkimizi de açıkça ortaya 
koyuyoruz.”
Türkiye’nin geçen hafta sonu İslam 
İşbirliği Teşkilatı Dışişleri Bakanları 
Konseyi’nin 51. Oturumu’na 
İstanbul’da 2 gün boyunca ev 
sahipliği yaptığını hatırlatan 
Erdoğan, yarın NATO Devlet ve 
Hükümet Başkanları Zirvesi’ne 
katılmak üzere Lahey’e gideceklerini 
aktardı.
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Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan, NATO 
Devlet ve Hükümet 

Başkanları Zirvesi’ne katılmak 
için gittiği Lahey’de ABD 
Başkanı Donald Trump ile 
görüştü. Cumhurbaşkanlığı 
İletişim Başkanlığı’nın, 7 yıl 
sonra bir araya gelen iki 
liderin görüşmesiyle ilgili 
yaptığı açıklamada şöyle 
denildi:

“Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan, NATO Devlet ve 
Hükûmet Başkanları Zirvesi 
için bulunduğu Lahey’de 
Amerika Birleşik Devletleri 
Başkanı Donald Trump ile 
bir görüşme gerçekleştirdi. 
Görüşmede Türkiye ile ABD 
ikili ilişkileri, bölgesel ve 
küresel konular ele alındı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
görüşmede, enerji ve yatırım 
başta olmak üzere farklı 
alanlarda iki ülkenin büyük 

potansiyele sahip olduğunu, 
özellikle savunma sanayii 
alanındaki iş birliğinin 
ilerletilmesinin toplam 
100 milyar dolar ticaret 
hacmi hedefine ulaşılmasını 
kolaylaştıracağını ifade etti.

ATEŞKEŞ KALICI 
OLMALI

Cumhurbaşkanımız, 
Amerika Başkanı Trump’ın 
gayretleriyle İsrail-İran 
arasında sağlanan ateşkesi 
memnuniyetle karşıladığını, 
bunun kalıcı olmasını 
temenni ettiğini, Gazze’deki 
insani trajedinin bir an önce 
sonlandırılmasında ve Rusya-
Ukrayna arasındaki savaşın 
barışçıl çözümünde yakın 
diyaloğun önemini vurguladı. 
İki lider, NATO’nun önde 
gelen müttefikleri olarak, 
ittifakın caydırıcı gücünün 
pekiştirilmesi için atılacak 
adımların ehemmiyetine 
dikkat çekti.”

7 YIL SONRA İLK GÖRÜŞME
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Lahey’de 
düzenlenen NATO Devlet ve 
Hükümet Başkanları Zirvesi’ne 
katılıyor. Dün akşam saatlerinde 

ABD Başkanı Donald Trump ile görüşen 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Lahey 
kentindeki zirvenin yapılacağı alana geldi.

İNGİLTERE BAŞBAKANINI 
KABUL ETTİ

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Lahey’de 
İngiltere Başbakanı Keir Starmer’ı kabul etti. 
Kabulde Türkiye ile İngiltere ikili ilişkileri, 
bölgesel ve küresel konular ele alındı.

NATO Liderler Zirvesi... Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan dan peş peşe kritik temaslar

İletişim Başkanlığı’ndan yapılan açıklamaya 
göre; Cumhurbaşkanımız Erdoğan kabulde, 
Türkiye ile İngiltere arasındaki ticaret hacmini 
30 milyar dolar seviyesine çıkartma hedefiyle 
ilişkileri geliştirmeye devam edeceklerini, 
savunma sanayii başta olmak üzere her 

alanda iş birliğini artırmak için çalıştıklarını 
ifade etti.

BÖLGESEL MESELELER  
ELE ALINDI

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Türkiye’nin 
Ukrayna ile Rusya arasında adil ve kalıcı 
barışın sağlanması için girişimlerine devam 
edeceğini, İran ve İsrail’in sağlanan ateşkese 

KRİTİK TEMASLAR

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, NATO 

liderleri ile NATO Devlet ve 
Hükümet Başkanları Zirvesi 

öncesi aile fotoğrafı çektirdi. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan 

zirvede, ABD Başkanı 
Donald Trump ile ayaküstü 

bir sohbet gerçekleştirdi. 
Erdoğan zirve kapsamında 

İngiltere Başbakanı Keir 
Starmer, Almanya Başbakanı 

Friedrich Merz, Fransa 
Cumhurbaşkanı Emmanuel 

Macron ve Hollanda 
Başbakanı Dick Schoof ile 

görüşme gerçekleştirdi. Öte 
yandan Almanya Başbakanı 

Merz, Erdoğan’dan 
Rusya üzerinde nüfuzunu 

kullanarak Ukrayna-Rusya 
Savaşı’nın barışçıl çözüme 

ulaşabilmesini sağlamasını 
istedi.
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uymalarını temenni ettiğini, bu gerilimin 
Gazze’de felaket boyutuna ulaşan insani 
krizi unutturmasına izin verilemeyeceğini, 
Netanyahu hükümetinin Filistin’deki 
hukuk ihlallerinin kabul edilemeyeceğini, 
Türkiye’nin önceliğinin Gazze’de kalıcı 
ateşkesin tesisi ve engelsiz insani yardım 
erişimi olduğunu belirtti.

SURİYE’DE TOPRAK 
BÜTÜNLÜĞÜ VURGUSU

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Türkiye’nin 
Suriye’nin toprak bütünlüğü ve siyasi 
birliğini koruyarak istikrara kavuşmasını 
desteklemeyi sürdüreceğini, İsrail’in 
Suriye’ye yönelik saldırılarının kendi 
güvenliklerini de tehlikeye atacağını, sosyal 
ve ekonomik refah artışının Suriye’ye 
mültecilerin geniş çaplı geri dönüşlerini 
sağlayacağını ifade etti. Kabulde 
Cumhurbaşkanına, Dışişleri Bakanı Hakan 
Fidan, Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler, 
Milli İstihbarat Teşkilatı Başkanı İbrahim 
Kalın, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı 
Fahrettin Altun, Cumhurbaşkanı Dış Politika 
ve Güvenlik Başdanışmanı Akif Çağatay 
Kılıç ve AK Parti Genel Başkan Yardımcısı 
Halit Yerebakan eşlik etti.

ALMANYA BAŞBAKANI 
 İLE BİR ARAYA GELDİ

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , 
Almanya Başbakanı Merz ile bir görüşme 
gerçekleştirdi. Kabülde Türkiye ile Almanya 
ikili ilişkileri, bölgesel ve küresel konular ele 
alındı. 

İletişim Başkanlığı’ndan yapılan 
açıklamada; “Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
görüşmede, Türkiye’nin Almanya ile 
yakın iş birliği halinde olduğunu, yeni 
dönemde de ilişkileri geliştirilmeye devam 
edeceklerine inandığını, iki dost ve müttefik 
ülke olarak Türkiye ve Almanya’nın ticaret, 
savunma, yatırım ve enerji alanlarında 
büyük potansiyeli bulunduğunu ifade 
etti. Cumhurbaşkanımız, Türkiye’nin 
Avrupa Birliği ile ilişkileri ilerletmekte 
kararlı olduğunu, benzer bir yaklaşımın 
Avrupa Birliği tarafından da beklendiğini 
belirtti. Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
görüşmede, Türkiye’nin Ukrayna-Rusya 
savaşının adil bir barışla sona ermesi 
için gayretlerini sürdürdüğünü, İsrail ile 
İran arasında sağlanan sükûnetin kalıcı 
olmasını temenni ettiklerini, Gazze’de 
insani krizin derinleştiğini buna bir çözüm 
bulunması gerektiğini, Suriye’de mültecilerin 
vatanlarına dönüşleri için sosyal ve 
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ekonomik refahın artırılmasının şart olduğunu 
ifade etti” denildi.

UKRAYNA-RUSYA 
SAVAŞI’NDA NÜFUZUNU 
KULLANMASINI İSTEDİ

Alman Şansölye görüşme sonrası yaptığı 
açıklamada, “Ukrayna’daki üç buçuk yıllık 
bu korkunç savaş ve kanlı olaylardan sonra 
nihayet barışçıl bir çözüm bulunabilmesi adına, 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan ’dan, Rusya 
üzerinde nüfuzunu kullanarak Rusya Devlet 
Başkanı’nı müzakere masasına getirmesini 
istedim” ifadelerini kullandı.

TÜRKİYE’NİN 
ARABULUCULUK  
ROLÜ İÇİN TEŞEKKÜR

Merz, ayrıca Ukrayna-Rusya arasında olası 
müzakereler için Türkiye’nin arabuluculuk 
rolünü üstlenmeye hazır olduğunu, İstanbul 
veya Ankara’yı bu tür bir toplantı için mekan 
olarak sunmaya hazır olduğu için de Erdoğan’a 
teşekkür ettiğini kaydetti.

MACRON İLE GÖRÜŞTÜ
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , ikili 

temasları kapsamında Fransa Cumhurbaşkanı 
Emmanuel Macron ile bir görüşme 
gerçekleştirdi.

İletişim Başkanlığı’ndan yapılan açıklama 
şöyle:

Görüşmede Türkiye ile Fransa ikili ilişkileri, 
bölgesel ve küresel konular ele alındı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan görüşmede, 
Türkiye ile Fransa ikili ilişkilerini daha ileriye 
taşımak için çalışmaya devam edeceklerini 
belirtti. Cumhurbaşkanımız, İsrail ve İran 
arasında sağlanan ateşkesin memnuniyetle 
karşılandığını, fiili durumun bir an önce kalıcı 
sükûnete dönüşmesi gerektiğini, Gazze’de 
ise insani krizin artarak sürdüğünü, orada 
da bir an önce kalıcı ateşkese ulaşılmasının 
ehemmiyetini ifade etti.

Cumhurbaşkanımız Avrupa’nın yeni 
güvenlik ve savunma mimarisinde Avrupa 
Birliği üyesi olmayan müttefiklerin de dahil 
edilmesinin fayda sağlayacağını, Türkiye-
Avrupa Birliği ilişkilerinin uzun vadeli ve 
stratejik bakış açısıyla ele alınmasının yararlı 
olacağını belirtti. Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
, Suriye’nin bölgesel çatışmaların dışında 
kalma konusunda dikkatli hareket ettiğini, 
İsrail’in kendi güvenliğini sağlamasının yolunun 
ise komşularının istikrarından geçtiğini 
anlamasının önemli olduğunu ifade etti.

HOLLANDA BAŞBAKANINI 
KABUL ETTİ 

Erdoğan, ikili temasları kapsamında 

Hollanda Başbakanı Schoof ile zirvenin 
yapıldığı World Forum’da basına kapalı bir 
görüşme gerçekleştirdi.

Görüşmede, Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan ’a, Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, 
Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler, MİT 
Başkanı İbrahim Kalın, Cumhurbaşkanlığı 
İletişim Başkanı Fahrettin Altun, 
Cumhurbaşkanı Dış Politika ve Güvenlik 
Başdanışmanı Akif Çağatay Kılıç da eşlik 
etti.

AİLE FOTOĞRAFI ÇEKİLDİ 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , zirve 

binası girişinde gazetecileri selamladı. Daha 
sonra aile fotoğrafı çekiminin yapılacağı 
alana geçen Erdoğan, NATO Genel 
Sekreteri Mark Rutte ve Hollanda Başbakanı 
Dick Schoof tarafından karşılandı.

Erdoğan, Rutte ve Schoof ile birlikte 
diğer liderlerle aile fotoğrafı çekimine katıldı.

NATO Liderler Zirvesi... 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan dan peş peşe 
kritik temaslar

Aile fotoğrafında Erdoğan, sağında 
İngiltere Başbakanı Keir Starmer ve solunda 
ise İsveç Başbakanı Ulf Kristersson yanında 
yer aldı.  

ABD BAŞKANI TRUMP  
İLE GÖRÜŞTÜ

Ardından Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
, ABD Başkanı Donald Trump ile ayaküstü 
görüştü.

SANCHEZ İLE SOHBET ETTİ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 

Erdoğan, İspanya Başbakanı Pedro Sanchez 
ile sohbet etti.

ROMANYA 
CUMHURBAŞKANI  
İLE GÖRÜŞTÜ

 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, NATO Devlet ve Hükümet 
Başkanları Zirvesi’ne katılmak üzere 
geldiği Hollanda’nın Lahey kentinde ikili 
temaslarına devam ediyor. Bu kapsamda, 
Romanya Cumhurbaşkanı Dan ile zirvenin 
yapıldığı World Forum’da basına kapalı bir 
görüşme gerçekleştiren Erdoğan’a, Dışişleri 
Bakanı Hakan Fidan, Milli Savunma Bakanı 
Yaşar Güler, MİT Başkanı İbrahim Kalın, 
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı Fahrettin 
Altun, Cumhurbaşkanı Dış Politika ve 
Güvenlik Başdanışmanı Akif Çağatay Kılıç 
ile AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Halit 
Yerebakan eşlik etti.

HÜKÜMET BAŞKANLARI 
TOPLANTISI’NA GEÇİLDİ

Liderler daha sonra Devlet ve Hükümet 
Başkanları Toplantısı’na geçti. 

NATO BİLDİRGESİ 
YAYINLANDI

Lahey Zirvesi’nin sona ermesiyle NATO 
Sonuç Bildirgesi açıklandı. Bildirgede, 
üye ülkelerin savunma harcamalarını 
2035 yılına kadar GSYIH’lerinin yüzde 5’i 
seviyesine çıkarması kararlaştırıldı.
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İRAN VE 
İSRAİL 

ATEŞKESE 
UYMALI

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, NATO Zirvesi’nde açıklamalarda 

bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
, İsrail ve İran arasındaki savaşla ilgili 
olarak, “Komşumuz İran’la sorunların 

kalıcı çözümü, diplomasi ve müzakere ile 
mümkündür. Bölgemiz savaşla hiçbir yere 
varılamayacağına dair örneklerle doludur. 

Dostum Trump’ın çağrısına tarafların 
uymasını bekliyoruz” dedi.

İşte Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan ’ın 
açıklamalarından öne çıkan 
satır başları:

Konsey oturumunda savunma 
harcamalarımızı on yıllık bir sürede 
gayri safi yurtiçi hasılamızın yüzde 
beş düzeyine çıkarmayı kararlaştırdık. 
Mevcut krizlerin derinleştiği ve her 
geçen gün ilave krizlerin ortaya 
çıktığı bir iklimde alınan bu karar 
NATO açısından bir zaruret teşkil 
ediyor. Terörizm tehdidinden en 
fazla zarar gören, bölgemizdeki 
birçok krizden doğrudan etkilenen 
müttefikiz. 

 Bildiğiniz üzere ittifakın terörizmle 
mücadeledeki rolünün öne çıkaran 

ülkelerden geliyoruz. Lahey’de terörle 
mücadelenin müttefiklerin samimi 
dayanışmasıyla vurguladım. Zirve 
bildirisine yansıtılmasını sağladım. 
Ukrayna’da devam eden savaşın 
bölgesel ve küresel etikleri oldu. Adil 
bir barışla savaşın sona ermesi için 
çabalarımız süründürüyoruz.

“GAZZE’DEKİ İNSANİ 
TRAJEDİ İNSANİ 
FELAKETE DÖNÜŞTÜ”

Ortadoğu’daki krizlerin her geçen 
gün daha ciddi bir hal aldığını 
görüyoruz. Şimdiye kadar İsrail 
saldırılarında 56 bin Gazzeli hayatını 
kaybetti. 129 bin kişi yaralandı. Sağlık 
altyapısının yüzde 95’i tahrip oldu. 
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Kiliseler, camiler, hastaneler, okullar 
bombalandı. İsrail hükümeti en temel 
ihtiyaç maddelerinin Gazze’ye girişine 
engel çıkartıyor. İsrail’in engellemeleri 
sebebiyle Gazze’deki insani trajedi 
insani felakete dönüşmüş durumda. 
Hiçbir kural tanımayan İsrail, ihlallerine 
her geçen gün yenilerini ekliyor. İsrail, 
bölgeyi istikrarsız hale getirerek kendi 
halkının güvenliğini sağlayamaz. İsrail’in 
de güvenliği, komşularının huzurundan 
ve refahından geçmektedir. İki devletli 
çözüm kaçınılmazdır. Türkiye olarak 
amacımız tüm halkların yan yana 
yaşadığı bir sulh iklimidir. Tüm bölgenin 
selameti için hakikatleri cesarete 
söylemeye devam edeceğiz.

“ÜZERİMİZE DÜŞENİ 
YAPACAĞIZ”

İsrail-İran arsındaki askeri tırmanma 
bölgemizi tehlike altına aldı. İlk günden 
itibaren yoğun diplomasi trafiğimiz 
oldu. Komşumuz İran’la sorunların 
kalıcı çözümü diplomasi ve müzakere 
ile mümkündür. Bölgemiz savaşla 
hiçbir yere varılamayacağına dair 
örneklerle doludur. Dostum Trump’ın 
çağrısına tarafların uymasını bekliyoruz. 
Ortadoğu’da barışın temini için 
müttefikler dahil herkesin taşın altına 
koyması lazım. Biz üzerimize düşeni 
yapacağız. Zirve sırasında birçok liderle 

görüştü. Trump, Mertz, Macron’ın da 
aralarında olduğu pek çok liderle bir 
araya geldim. İkili ilişkilerimizi ve zirve 
gündemi konularını ele aldık. Gelecek 
yıl zirvenin Türkiye’de yapılmasını karara 
bağladık. 

SORU-CEVAP
TÜRK ORDUSU AZERBAYCAN’A NE 
ZAMAN GELECEK? RUS ORDUSU NE 
ZAMAN GİDECEK?

Rus ordusu Azerbaycan’dan ayrıldı. 
Bu sorunun hükmü kalmadı. Ben yeni 
Karabağ’a gittim. Böyle bir şey orada 
yok. Azerbaycan devletinin hükmü 
altında yaşanabilir hale getirme gayreti 
içerisinde ve çok ciddi yatırımlar 
yapıyorlar.
TÜRKİYE İSRAİL ARASINDA ÇATIŞMA 
ÇIKARSA NATO’NUN SAVUNMAYA 
GELECEĞİNİ DÜŞÜNÜYOR MUSUNUZ?

Türkiye’ye herhangi bir saldırı 
olmadıktan sonra Türkiye’ye yönelik 
bir saldırı olmadığı takdirde Türkiye 
bölgesinin bir barış ülkesidir. Barışın 
hakim olması için tüm gayretlerini 
göstermektedir. Tüm bunların yanında 
İsrail’in bu çekilmez dayanılmaz tavrına 
karşı da zulmün karşısında yer almayı 
devam ettireceğiz. Gazze’de olduğu 
gibi bölgede zalimlerin karşısında yer 
aldık ve almaya devam ediyor. Garip 
güre banın yanında yer almaya devam 
ediyoruz. Gazze’de aylardır oradaki 

mazlumlara ayni yardım gitmiyor. Bu 
insanların hali ne olacak? Biz de güçlü 
olan ülkelere diyoruz ki, ‘Gelin İsrail’in 
karşısında yer alın ve ayni yardımlar için 
kapıların açılmasını sağlayın’. Kılızhaç’a 
dahi izin verilmiyor. Kızılhaç çalışabilse 
ayni yardım götürme imkanı sağlanmış 
olacak. Maalesef şuan bu bile yok.
TÜRKİYE BÜTÇEYİ ARTIRMADA 
NASIL BİR YOL İZLEYECEK? 
EUROFİGHTER ALIMI OLACAK MI?

Önümüzdeki 10 yıl içerisinde tabii 
ki atacağımız adımlar milli bütçeden 
olacaktır. Gerekli payı ayırarak NATO’ya 
desteğimizi vereceğiz. Eurofighter 
konusunda Almanya ve İngiltere ile 
görüştük. Olumlu gelişmeler var.
GELECEK YIL YAPILACAK NATO 
ZİRVESİNİN TÜRKİYE’NİN HANGİ 
ŞEHRİNDE YAPILACAK?

Bundan önceki İstanbul’da olmuştu. 
İlgili arkadaşlarımız görüşmelerimizi 
yapıyoruz. Önümüzdeki hafta içerisinde 
bunun kararını veririz. Zaman kaybına 
tahammülümüz yok.
BÖLGEYİ İSTİKRARA 
KAVUŞTURMAKTAN 
BAHSEDİYORSUNUZ? ABD’NİN 
İRAN’IN NÜKLEER TESİSLERİNE 
SALDIRMASI SİZİN İSTİKTAR 
KAVRAMINIZA DESTEK OLDU MU?  

İsrail ile Türkiye arasındaki ilişkilerin 
bu anlayışla devam etmesi halinde 
aramızdaki barış, aramızdaki huzur 
mümkün değil. Zira atılan adımlar 
barışı tehdit ediyor. Atılan adımlar 
barışı tehdit ettiğine göre barışı nasıl 
sağlayacaksınız? 100 bine aşkın insan 
ölü ve yaralı. Hala da vurmaya devam 
ediyorlar. Kızılhaç’ı engelleyen kim? 
İsrail. Bu kadar barbarca adım atıldığı 
takdirde bunlarla nasıl huzurlu ortamı 
tesis edeceğiz? Mümkün değil. Kızılhaç, 
Kızılay, Mısır devreye girmek istiyor ama 
netice yok. İsrail bu noktada Gazze’de 
takındığı tavırdan vazgeçmeye davet 
ediyoruz.
TÜRKİYE’NİN F35 PROGRAMINA 
KATILIMIYLA İLGİLİ BİR GELİŞME 
VAR MI? TÜRKİYE PROGRAMA 
DAHİL OLMAK İÇİN S400’ELERDEN 
VAZGEÇER Mİ?

Trump’la yaptığımız görüşmede 
S400’ü konuşmadık. O gündemimizde 
değil. O iş bitmiştir. F35’i görüştük. 
F35 konusunda 1 milyar 300 milyon 
dolar gibi bir ödeme yaptık. F35’leri 
alma konusunda Trump’ın iyi niyetli 
olduğunu gördük. F16’ların bakım ve 
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onarımı F35’lerin alımıyla ilgili sorumlu 
arkadaşlarımız çalışmalarını devam 
ettiriyorlar. Eurofighter konusunda da 
İngiltere ve Almanya ile sürdürüyoruz. 
Almanya ve İngiltere iyi niyetimizi 
olumlu karşılıyor.
TRUMP’IN GAZZE’Yİ DEVİR ALMASI 
VE FİLİSTİNLİLERİN SINIR DIŞI 
EDİLMESİ VE İSRAİL-TRUMP İLİŞKİSİ

Akşam 23’ten itibaren Trump’la 
görüşmemiz oldu. 1-1,5 saat kadar 
görüşmemiz oldu. Bizim görüşmemizde 

Gazze’nin sahil boylarının kumarhaneler 
olması gündeme gelmedi. Gündeme 
gelse benim vereceğim cevap bellidir. 
Bu konuda duruşum bellidir. Trump öyle 
akıllı bir insandır ki, kime ne soracağını 
iyi bilir. Böyle bir şey aramızda geçmedi.
BALKANLARDAKİ İSTİKRARSIZ 
ORTAM VE KOSOVA’DAKİ SON 
GELİŞMELER

Türkiye’nin Kosova Barış Gücü 
(KFOR) bölgede. KFOR orada olduğu 
sürece bir sıkıntı olmayacaktır.

RUSYA-UKRAYNA 
Temsil kabiliyeti olan kişiler 

gönderildi.. Ve o kişilerle de Rusya-
Ukrayna arasındaki görüşmeleri başarılı 
şekilde gerçekleştirildi. Görüşmeleri 
Bakanımız Hakan Fidan yürüttü. 
Neticesi de başarılı oldu.
SAVUNMA BÜTÇESİNİN YÜZDE 
5’E ÇIKARILMASI KONUSUNDA 
İSPANYA’NIN DURUŞU HAKKINDA NE 
DÜŞÜNÜYORSUNUZ?

10 yıl gibi bir süre olduğu için bu 
noktada sıkıntı yok. 10 yıl içerisinde 
böyle bir orana çıkarılacak. NATO’nun 
da böyle bir güce ihtiyacı var. NATO 
üyesi ülkeler bu güce sahip. Biz de 
olumlu beyanımızı yaptık bu konuda.
PKK’NIN SİLAHSIZLAŞTIRILMASI 
VE ÖRGÜTÜN ORTADAN 
KALDIRILMASINDAN SONRAKİ ADIM 
NEDİR? KÜRT HALKINA MESAJINIZ 
NEDİR?

Bölgede yaşayan Kürt 
vatandaşlarımla hiçbir sıkıntımız yok. 
Gayet iyi gidiyor. Parlamentoda güçlü 
bir potansiyele sahipler. Randevu 
istediler. Pervin Hanım’ı ve rahmetli 
Sırrı Bey’le görüştük. Yine bir görüşme 
talepleri var. Yine bir görüşme 
yapacağız yakın zaman içinde. 
Ülkenin bütünlüğünü korumak benim 
görevimdir.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Lahey’de katıldığı NATO 
zirvesinde birliğin savunma sanayii 
alanındaki koordinasyonunun 

önemine vurgu yaptı. Başta ABD Başkanı 
Trump olmak üzere devlet liderleri ile 
temaslarda bulunan Erdoğan, yurda dönüşte 

zirveye ilişkin değerlendirmelerde bulundu.   
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , gazetecilerin 
gündeme ilişkin sorularını ise şu sözlerle 
yanıtladı:
ABD Başkanı Donald Trump ile yaptığınız 
görüşmeyi sormak istiyorum. Trump 
birkaç kez sizin gıyabınızda, sizinle 
ilgili çok mültefit sözler söylemişti. Bu 
sözlerden sonra ilk kez buluştunuz. Nasıl 
bir atmosferde gelişti görüşmeniz? Yine 
size yönelik sıcak mesajlar verdi mi? Gazze 

konusunda siz her zaman bu konuya dikkat 
çeken liderlerin en başında geliyorsunuz. 
Trump ile görüşmenizde de yine Gazze 
konusunda, Gazze’deki soykırımın sona 
erdirilmesi konusunda, bir irade beyanınız 
oldu mu? Nasıl gerçekleşti görüşme?

TRUMP 
ÖNERİLERİMİZE 
OLUMLU YAKLAŞTI

Dostum Trump ile verimli bir görüşme 
gerçekleştirdik. Sayın Trump ile ikili 
ilişkilerimizden NATO ortaklığına, bölgesel 
ve küresel meselelere kadar pek çok başlığı 
ele aldık. Biliyorsunuz, ABD ile 100 milyar 
dolar ticaret hacmi hedefimiz var. Bu hedefe 
ulaşmak arzusundayız. Bölgemizdeki 
çatışmaları ve gerilimleri ele alma fırsatı 

bulduk. İsrail-İran arasındaki ateşkesteki 
gayretlerine atıfta bulunarak, Gazze ve Rusya-
Ukrayna’daki çatışmaların sonlandırılması 
konusunda da aynı gayretin beklendiğini 
ifade ettim. Gazze’deki insani krizin sona 
erdirilmesinin önemini vurguladık. Türkiye’nin 
bu konuda tarihi ve vicdani sorumluluğu 
var. Bu vahşet devam edemez. Gazze’de 
kan durmadıkça hiç kimse kendini güvende 
hissedemez. Birileri rahatsız olsa da biz bu 
gerçekleri söylemekten çekinmeyeceğiz. 
Çözüm perspektifiyle yaklaşıldığında, adil 
ve kalıcı çözüme ulaşabiliriz. Yeter ki diyalog 
kanallarını açık tutalım ve çözümü isteyelim. 
Özellikle bölgemizin yeni gerilimlere, 
çatışmalara kesinlikle tahammülü yoktur. İsrail, 
insani yardımların gönderilmesinde Kızıl Haç’a 
dahi engel oluyor. Bunun üzerinde de durduk. 

TÜRK-
AMERİKAN 
İLİŞKİLERİNDE 
YENİ BİR 
DÖNEMİN 
KAPISINI 
ARALIYORUZ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Türkiye-Amerika ilişkilerine ilişkin “Dostum 
Trump’la Türk-Amerikan ilişkilerinde yeni bir dönemin kapısını aralıyoruz. Şunu çok 
açık, net söylemem lazım. Trump’la bizim aramızda telefon diplomasisindeki süreç, 
bugüne kadar 24 saati geçmemiştir. Aradık mı, 24 saat içerisinde karşı taraf hemen 
döner.” dedi. Erdoğan, ayrıca Trump’ın Türkiye ziyareti için aralarında konuşma 
geçtiğini ve Trump’ın kendisine ‘Putin gelirse ben de gelirim’ dediğini anlattı.
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Bölgemizin ihtiyacı, daha fazla barış, daha 
fazla huzur ve daha fazla istikrardır. Tüm bu 
konularda çözümleri içeren yaklaşımımızı 
Sayın Trump’a aktardık ve kendisinden 
bu konuda destek bekliyoruz. Trump 
önerilerimize olumlu yaklaştı.
İsrail’in İran’a yönelik saldırılarında, 
içeriden bilgi aldığı gerçeği ortaya çıktı. 
Dolayısıyla saldırıların ilk saatlerinde 
İranlı üst düzey komutanlar öldürüldü. 
Türkiye, 15 Temmuz’da büyük bir badire 
atlattı ve o günden beri FETÖ ile çok ciddi 
mücadele ediyor. Ancak yakın zamanda 
FETÖ’ye yönelik bir operasyonda, 174’ü 
muvazzaf, 176 askeri personel gözaltına 
alındı. İran’daki bu durumu göz önünde 
bulundurarak, FETÖ ile mücadeleye yeni bir 
ivme kazandırmak söz konusu mu?

FETÖ’NÜN SIZMA 
GİRİŞİMLERİNİN 
SÜRDÜĞÜNÜ 
GÖRÜYORUZ

15 Temmuz’dan bu yana devletimizin tüm 
kurumlarında FETÖ ile mücadele, hukuk 
devleti ilkeleri çerçevesinde ve bildiğiniz gibi 
kararlılıkla sürdürülüyor. Son operasyonlarda 
da örgütün hala çeşitli yapılara sızma 
girişimlerinin sürdüğünü görüyoruz. 
Bu konuda hiç rehavete kapılmadık, 
kapılmayacağız. FETÖ’nün ülkemiz için 
nasıl büyük bir tehdit olduğu, bugün daha 
net bir şekilde ortaya çıkıyor. Bu örgüte 
acınırsa, acınacak hale düşeceğimizi her 
zaman ifade ettim. Bizim bu FETÖ tehdidine 
dikkat çekmek için yaptığımız açıklamaları 
çarpıtanlar oldu. Ama sonuçta haklı çıkan, 
hep biz olduk. Türkiye bu beladan önünde 
sonunda tamamen kurtulacaktır. Bu örgütü 
kurumlarımızdan büyük oranda tasfiye ettik, 
kalıntıları da temizliyoruz. Kolluk ve istihbarat 
birimlerimiz son derece titiz bir çalışma 
yürütüyor. Hangi kılığa girerlerse girsinler, 
hangi taşın altına saklanırlarsa saklansınlar, bu 
mücadele hedefine ulaşacaktır. 15 Temmuz 
ruhunu neden unutmamak ve unutturmamak 
gerektiğinin, son operasyonlardan sonra 
herkes tarafından anlaşıldığını sanıyorum. 
Çünkü tehdit sadece o geceyle sınırlı değildi. 
Bunu ilk günden anladık ve anlatmaya çalıştık, 
çalışıyoruz. Düşman uyumuyor. Dolayısıyla biz 
de uyumayacağız.
İran-İsrail savaşı gösterdi ki, hava hakimiyeti 
bu tip çatışmalarda oldukça belirleyici bir 
unsur. Bizi çok yakından ilgilendiren iki 
konu da var; biri F-35’ler, diğeri de hava 
savunma sistemleri. Bu noktada F-35 
programına dönme ihtimali var mı? Dünkü 
görüşmenizde ABD Başkanı Donald Trump 

ile hiç bu konu gündeme geldi mi? Aynı 
şekilde Rusya’dan satın aldığımız S-400’ler 
bu ihtiyacı karşılamak için acaba yeterli olur 
mu? Zirve sonrası basın toplantınızda bu 
konuya biraz değindiniz aslında. Bu noktada 
müttefikler arası kısıtlamaları kaldırma 
zamanı geldi mi sizce?

BİZ F-35’LERDEN DE 
VAZGEÇMİŞ DEĞİLİZ, 
TRUMP İLE KONUYU 
ELE ALDIK

Hava savunma sistemi sadece S-400 ile 
bitmiyor. Bunu son günlerde kamuoyumuz 

da yakından gördü. Çok katmanlı bir 
sistemler bütünü oluşturmanız şart. Çeşitli 
irtifalarda füzelerimizin olması ve bunları da 
bir vücudun organları gibi uyumlu çalışması 
çok önemli. Biz ülkemizi bir noktaya kadar 
getirdik, ancak bununla yetinmiyoruz. Füze 
kabiliyetlerimizi artırmamız lazım. Sistemler 
sistemini, yani “Çelik Kubbe”mizi inşa 
ediyoruz. Farklı irtifalardaki hava savunma 
sistemlerini, algılayıcılarımızı, elektronik 
harp sistemlerini bir araya getirerek 
sistemler sistemini hayata geçiriyoruz. 
Bizim bu noktada yerli ve milli imkanlarla 
geliştirdiğimiz SİPER’lerimiz, KORKUT’larımız, 

ŞU ANDA BİZİM İRAN’DAN DOĞAL GAZIMIZ GELİYOR, SIKINTI YOK
Savunma sanayiindeki dışa bağımlılığı azaltan hamleleriniz var siz de anlattınız. 
Enerjide dışa bağımlılığı azaltan adımlarınız, bu konuda da termik santraller, nükleer 
santraller, HES’ler, Karadeniz’de doğal gaz, Gabar’da petrol sondaj çalışmalarımız 
hızla devam ediyor. Hürmüz Boğazı’nın kapacağı iddiaları üzerine enerjide küresel 
kriz beklentisi yaşandı. Biz şu an kendi kaynaklarımızla enerjide tam bağımsızlık 
noktasına doğru ilerliyoruz. Olası bu tarz küresel enerji krizlerinde Türkiye, böyle 
fırtınalı ortamları kendi yerli imkanlarıyla atlatabilecek seviyeye nasıl gelir?
Hürmüz Boğazı’nın kapatılması büyük sıkıntı oluşturur. Biz, İran’ın böyle bir adım 
atmayacağına inanıyoruz. Son gerilim enerji arz güvenliğinin ne kadar önemli olduğunu 
bir kez daha hatırlatmıştır. Türkiye olarak biz kendi enerji kaynaklarımızı artırmak için 
yoğun bir çalışma yürütüyoruz. Gabar’daki petrolden Karadeniz’deki doğal gaza kadar 
birçok noktada üretim yapıyor ve bunu artırmaya gayret ediyoruz. Diğer taraftan da 
petrol ve doğalgaz arama faaliyetlerimizi ciddiyet ve kararlılıkla sürdürüyoruz. Enerjide 
tam bağımsız olma hedefiyle ithalatımızı düşürmek, üretimimizi artırmak için çaba 
içindeyiz. Nihai hedefimiz ise Türkiye’yi kaynakta ve teknolojide ihracatçı bir ülke haline 
getirmektir. Yaşananlar enerjinin ülkeler için beka meselesi olduğunu ayan beyan ortaya 
koymuştur. İki gün önce bir dedikodu yayıldı, dediler ki; “İran doğalgazı kesti.” Bu konuyu 
derhal Enerji Bakanımla görüştüm; o da muhatabıyla temas kurdu. Aslında böyle bir 
durum yok. Biz ayrıca İran Cumhurbaşkanı Pezeşkiyan’la görüşmemizi yaptık. Bizim 
doğal gazımızı kesme gibi bir durumun olacağına asla ihtimal dahi vermiyoruz. Şu anda 
bizim İran’dan doğal gazımız geliyor. Herhangi bir sıkıntımız yok.
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HİSAR’larımız, SUNGUR’larımız ve nice 
güzide silah sistemlerimiz bulunuyor. 
Biz, “nasıl olsa birinden alırız”, “nasıl olsa 
paramız olduğu müddetçe bize bu sistemleri 
satarlar” anlayışıyla köşemizde otursaydık, 
bunlar olur muydu? Olmazdı. Gün oldu, 
paramızla müttefiklerimizden silah alamadık. 
“Kendimiz yaparız, hem de en iyisini yaparız” 
dediğimizde, bizimle dalga geçenler oldu. 
Kendi İHA’mızı, SİHA’mızı, milli muharip 
uçağımızı, KAAN’ı ürettik. Bazıları KAAN’a 
başladığımızda, onu “kalorifer peteği” diye 
aşağılamaya kalktılar. Bunları hep birlikte 
yaşamadık mı? KAAN bugün göklerde. Her 
projenin engellenmesi için beşinci kol faaliyeti 
yürütenleri benim milletim çok iyi biliyor. Biz 
F-35’lerden de vazgeçmiş değiliz. Projeye 
dönüş ile ilgili niyetimizi muhataplarımızla 
görüşüyoruz. F-35 programı, teknik olduğu 
kadar siyasi bir süreçtir. Türkiye haksız yere 
program dışı bırakılmıştır. Müttefiklik ruhuyla 
bağdaşmayan bu adımı hep eleştirdik. Sayın 
Trump ile yaptığımız görüşmelerde konuyu 
ele aldık, teknik düzeyde görüşmelere 
başlandı. İnşallah ilerleme sağlayacağız.

Rusya-Ukrayna savaşının diplomasi yoluyla 
sonlandırılmasına yönelik gayretlerinizin 
süreceğini ifade ediyorsunuz. Bu çerçevede 
Türkiye’nin tarafları yeniden müzakere 
masasına çekmek için önümüzdeki süreçte 
somut hangi diplomatik adımları atması 
planlanıyor? Özellikle İstanbul sürecinin 
yeniden canlandırılması yönünde bir girişim 
yakın vadede olacak mı?

TRUMP, ‘PUTİN 
GELİRSE, BEN DE 
GELİRİM’ DEDİ

Artık biz kesin karalı bir şekilde diyoruz 
ki, “Bu savaş bitmeli.” Bölge, artık bunları 
kaldıramaz. Adil ve kalıcı barış bölgede inşa 
edilmelidir. Herkes barışın peşini bıraksa dahi 
biz bırakmayacağız. Türkiye, çatışmaların 
çözümünde diplomasiye önem ve öncelik 
vermekte. Bölgemiz, istikrarsızlık ve çatışma 
kotasını çoktan doldurmuştur. Artık istikrar 
inşa ederek, barış kapılarını ardına kadar 
açarak, bölgemizi ve dolayısıyla dünyamızı 
rahatlatmak gereklidir. Herkesin beklentisi 
bu. Hele hele Türkiye’den beklenen de bu. 
Ukrayna da Rusya da bize güvendiklerini 
defalarca ortaya koydular. İstanbul’da yapılan 
görüşmeler barışa yönelik bir kapı aralamıştır. 
Sahada diplomasinin alanını daraltan 
gelişmelerin yaşandığının farkındayız ancak, 
barış için küçük bir umut bile olsa onun 
peşinden gideriz. Kaldı ki Ukrayna – Rusya 
savaşında barışın sağlanması için kanaatimizce 

küçük bir umuttan daha fazlası mevcuttur. 
Biz tarafları yeniden bir araya getirmek için 
çalışacağız. Çözüm için iğneyle kuyu kazmak 
gerekse dahi bunu yapacağız. Nihai hedefimiz 
liderler düzeyinde bir buluşmayı ülkemizde 
gerçekleştirmek ve özlenen barışı inşa 
etmektir. Görüşmemizde ABD Başkanı Sayın 
Trump’a da bunları söyledik. “Eğer çözüm için 
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin İstanbul’a 
veya Ankara’ya gelirse, ben de İstanbul’a veya 
Ankara’ya gelirim.” dedi. Gerekli görüşmeleri 
yapıp bir an önce buluşmayı inşallah sağlarız.
Neredeyse bütün toplantılarınızda, 
uluslararası organizasyonlarda Gazze’deki 
vahşete, drama dikkat çekmişsiniz. Buna 
ayna tutuyorsunuz, kamuoyunda daha 
fazla konuşulması için elinizden geleni 
yapıyorsunuz. İsrail de Gazze’ye soykırım 
ve katliamlarından vazgeçmiyor. Yakın 

dönemde Gazze’de bu dramı sonlandıracak 
bir ateşkes öngörüyor musunuz?

BU CANİLİĞE 
İNSANLARI 
ALIŞTIRIYORLAR, BİZ 
ALIŞMAYACAĞIZ

Bütün derdimiz, heyecanımız o. Dikkatlerin 
başka alanlara çekildiği dönemlerde dahi 
Gazze’nin unutulmasına biz müsaade 
etmedik, etmeyeceğiz. Ben de arkadaşlarım 
da sürekli Gazze’deki arkadaşlarla irtibat 
halindeyiz. İsrail’in sistematik işkencesine 
şahit oluyoruz. İnsanlara sınırlı da olsa 
yardım dağıtılan noktaları bile vuruyorlar. 
Hepsi bir tarafa, Kızıl Haç’a bile bu konuda 
engel oluyorlar ve atılacak adımlara yol 
vermiyorlar. Herkesin gözü önünde yaşanan 

NATO ZİRVESİ İÇİN DE KOLLARI SIVAMIŞ DURUMDAYIZ
2026 yılında NATO’ya ev sahipliğimiz söz konusu. Zirvenin gerçekleştirilmesi için 
düşünülen bir şehir var mı? Başkent Ankara olabilir mi? Yoksa İstanbul, Antalya?

Bu konuyla ilgili değerlendirmeleri yapar, seçeneklerimizi gözden geçirir ve nihai 
kararımızı veririz. Türkiye’ye yakışan bir NATO Zirvesi organize edeceğimizden hiç 
şüphemiz yok. Türkiye, bu tip uluslararası programları gerçekleştirme konusunda 
derin tecrübeye sahiptir. Çeşitli şehirlerimizde kendinden söz ettiren böylesi büyük 
organizasyonlara imza attık. NATO Zirvesi için de kolları sıvamış durumdayız.
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bu soykırım, insanlığın utancıdır. Açlıktan inleyen çocukların 
çığlıkları, artık duyulmak zorundadır. İsrail’e artık ‘dur’ demek 
mecburiyetindeyiz. Bunun hesabını biz tarihe veremeyiz. 
Maalesef bu zulme, bu barbarlığa, bu caniliğe insanları 
alıştırıyorlar. Biz alışmayacağız. İsrail zulmünü kanıksamak 
en büyük yanlıştır. Biz bu zulme elimizle, kemiğimizle, 
dilimizle, fikrimizle, aksiyonumuzla, ruhumuzla isyan etmeye 
devam edeceğiz. Türkiye, barışın tesisi için, diplomatik tüm 
olanakları kullanmaya ve uluslararası iş birliğine öncülük 
etmeye hazır. Daha önce de söyledim, Gazze özgür olacak 
ve Filistin toprağı olarak özgürce yaşayacak.
Efendim benim birbiriyle ilişkili iki sorum olacak, 
müsaadenizle. Birincisi, yine Trump’la olan zatıalinizin 
yakın diyalogunuz, Türk-Amerikan ilişkilerine nasıl etki 
ediyor? Nasıl bir katkı sağlıyor? İkincisi de Amerika 
Birleşik Devletleri’yle bu bağlamda özellikle Suriye’nin 
geleceği, SDG’nin Şam’a entegrasyonu gibi kritik 
konularda bir iş birliği imkanı oluştu mu?

24 SAAT İÇERİSİNDE KARŞI 
TARAF (ABD) HEMEN DÖNER

Dostum Trump’la Türk-Amerikan ilişkilerinde yeni bir 
dönemin kapısını aralıyoruz. Şunu çok açık, net söylemem 
lazım. Trump’la bizim aramızda telefon diplomasisindeki 
süreç, bugüne kadar 24 saati geçmemiştir. Aradık mı, 
24 saat içerisinde karşı taraf hemen döner. Zaten sağ 
olsun ABD’nin Türkiye’deki yeni büyükelçisi bu konularda 
çok hassas. Ülkelerimizi kalkındıracak adımları hayata 
geçirmeye çalışıyoruz. Suriye başta olmak üzere bölgesel 
konularda özellikle Suriye Demokratik Güçleri’ne dair 
hassasiyetlerimizi Amerikan tarafına her düzeyde net bir 
şekilde ilettik, iletiyoruz. Türk-Amerikan ilişkileri dönemsel 
farklılıklar gösterse de her zaman stratejik öneme sahip 
olmuştur. Sayın Trump ile yürütülen yapıcı temaslar bazı 
zorlu konularda anlayış köprülerinin kurulmasına da imkan 
tanımıştır. Sayın Trump ile Riyad’daki buluşmada, ki biz de 
davet edilmiştik fakat gidemedik sonra çevrimiçi katıldık, 
böylesi bir durum olmuştu. Yani Suriye konusu bizim için çok 
önemli. Türkiye’nin Suriye ile uzun bir sınır hattı, tarihsel ve 
kültürel bağları bulunuyor. Bu faktörler Suriye’de yaşanan her 
durumun bize yansımasını beraberinde getiriyor. Maalesef 
son yıllarda bize yansıyan Suriye’deki olumsuzluklar ve acılar 
oldu. Bu dönemde gerek Dışişleri Bakanım, gerek Savunma 
Bakanım, gerek İstihbarat Başkanım sürekli olarak Suriye’yle 
yoğun bir irtibat halinde oldular. Suriye’nin yeniden bir ve 
bütün hale gelmesi, istikrar ve huzurun inşa edilmesi için 
yeni yönetimi destekliyoruz. Yeniden bir ve bütün Suriye 
oluşturmanın olmazsa olmazı da toprak bütünlüğünün 
korunmasıdır. Bütün bunları sağlamak için Suriye yönetimi 
bütün silahlı grupların Suriye ordusu çatısı altında bir araya 
gelmesi ve Suriye’nin birlik, bütünlüğü için çalışmalarını 
hedefleyen adımlar attı. Suriye Demokratik Güçleri’nin de 
bu fırsatı değerlendirmesi kendileri açısından doğru olandır. 
Nitekim bugün Sayın Macron’la yaptığımız görüşmede de 
bu konuları etraflıca ele aldık ve Sayın Macron da özellikle 
Suriye ile olan bu ilişkilerde daha aktif rol alacağını özellikle 
vurguladı. Bu konularda beraberce neler yaparız, bunları da 
kendisiyle konuştuk. Hatta hatta Kıbrıs’ı konuştuk. Kendisi 
Gazze konusunda İsrail ile görüşeceğini ayrıca söyledi. Biz de 
“bu adımı atarsan buna müteşekkir oluruz” dedik. 

Bizans’ta oyun, CHP’de kavga bitmez.
Türkiye, dünya siyasetinde önemli roller üstleniyor. Dünya 
barışı için her zaman elini taşın altına koyuyor. Bunu Rusya-
Ukrayna Savaşında gördük. Bunu İran-İsrail arasında yaşanan 
çalışmalarda gördük. Türkiye bunlarla uğraşırken bir yandan 
da iç cepheyi güçlendirmeye çalışıyor. Ancak ana muhalefete 
baktığımızda, ana muhalefet cephesinde enteresan bir 
karışıklık ve bu meselelerle alakalı çok uluslu görüşler var. 
Ben sizin bu konudaki değerlendirmenizi rica ediyorum.

CHP maalesef bugün mefluç olmuş halde. Şimdi 
bakıyorsunuz işte birileri “4 yıldan sonra ben tekrar geri 
dönüyorum” diyor. Bir diğerleri “Acaba kimler gelir?” diyor. 
Türkiye’nin temel meseleleriyle ilgili söyleyecek sözü kalmamış, 
koskoca partiyi bir avuç “ikbal avcısının” ihtiraslarına esir etmiş 
durumdalar. Çevremizde onca hadise yaşanırken CHP’den “biz 
de böyle düşünüyoruz” tarzı bir yaklaşım gördünüz mü? Bir 
öneri getiremiyorlar, çünkü herhangi bir fikirleri yok. Siyaseti 
sadece kendi sığ havuzlarından ibaret sanıyorlar. Okyanustan 
habersiz lafla peynir gemisi yüzdürmeye çalışıyorlar. Kavga 
etmekten hizmet etmeye fırsat bulamıyorlar. Yönettikleri 
belediyeler, hepsi iflas bayrağını çekmiş durumda. Durumlar 
hiç iyi değil. Yolsuzluk, usulsüzlük, haraç ve rüşvet almış başını 
gidiyor. İşte son zamanlarda İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı’nın 
ortaya koyduğu deliller, belgeler hepsi ortada. Sadece İstanbul 
değil, başka iller de ne yazık ki durum felaket. 13 yıl boyunca 
önünde düğme ilikledikleri bir şahsa yaptıkları karşısında 
ürkmemek, hicap duymamak mümkün değil. Değerli arkadaşlar, 
ne demişler? Bizans’ta oyun, CHP’de kavga bitmez.
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, İstanbul 
Güngören’de bin 930 konut 
ve işyeri anahtar teslimi ve 

toplu açılış töreninde konuştu.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan ’ın 

açıklamalarından öne çıkanları:
Siz bu kardeşinizi her zaman 

bağrınıza bastınız. Bizde sizin 
teveccühünüze layık olmaya çalıştık. 
Tamamlanan eserlerinin açılışını 
yapıyoruz, yeni eserlerimizin temellerini 

atıyoruz.  35 bin 655 metrekare alanı 
kapsayan millet bahçemiz ağaçları, 
yeşil alanları, millet kıraathanesiyle 
maşallah göz dolduruyor. Tozkoparan 
Mahallesinde 768 konutu 30’u 
işyeri olmak üzere 798 konutu hak 
sahiplerine teslim ediyoruz. İnşallah 
2027’nin yaz ayların toplan 1930 
bağımsız bölümün teslimini yapacağız.

7 MİLYAR LİRALIK YATIRIM
Söz uçar eser kalır. Dirençli 

GÜNDEMLERİNDE 
MUTLAK BUTLAN VAR, 

KENTSEL DÖNÜŞÜM YOK’
 Güngören’de Anahtar Teslim ve 
Temel Atma Töreni’nde konuşan 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, “İstanbul’u afetlere, 

özellikle depremlere dayanıklı hale 
getirmeliyiz. 6 Şubat depremlerimize 

şunu bize göstermiştir, hazırlıklarımızı 
tamamlamadan deprem bizi 

yakalayabilir” dedi. Konuşmasında 
CHP’ye tepki gösteren Erdoğan, 

“Gündemlerinde rant var, bant var, 
butlan var hatta mutlak butlan var 
ama hizmet yok, eser yok, kentsel 

dönüşüm hiç yok” ifadelerini kullandı.
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İstanbul hedefimize biraz daha 
yaklaşacağız. Bu eserlerde emeği 
geçen herkese teşekkür ediyorum. 
İşçisinden mühendisine mimarından 
proje yöneticisine bu projelerin 
hayata geçirilmesini sağlayan herkese 
teşekkür ediyorum. Hak sahiplerinin 
yeni yuvalarında sağlıkla oturmalarını 
diliyorum. 7 milyar 324 milyar liralık 
değere sahip bu eserlerin hayırlı uğurlu 
olmasını diliyorum.

“ŞEHİR İMAR 
ETMEZSENİZ, NESİLLERİ 
İHYA EDEMEZSİNİZ”

Tam 23 yıldır durmadan 
dinlenmeden yorulmadan şehirlerimize 
aşkla hizmet ediyoruz. Şehirler tıpkı 
insanlar gibidir. Nefes alan varlıklardır. 
Kültürü, tarihi birikimiyle şehirler ruh 
taşıyan varlıklardır. Biz şu gerçeğin 
farkındayız. Şehirleri imar etmezseniz, 
nesilleri ihya edemezsiniz. Üretimi, 

ticareti, ekonomiyi kalkınmayı arzu 
edilen seviyeye çekemezsiniz. Toplumsal 
huzuru, millet olma şuurunu hakim 
kılamazsınız.

İstanbul gibi adı her anıldığında 
parlayan bu şehri korumak en büyük 
görevimizdir. İşte bu vazifeyi yerine 
getirmek için İstanbul’u afetlere, 
özellikle depremlere dayanıklı hale 
getirmeliyiz. 6 Şubat depremlerimize 
şunu bize göstermiştir, hazırlıklarımızı 
tamamlamadan deprem bizi 
yakalayabilir. Bu gerçeği dikkate 
alarak planlarımızı hayata geçirmek 
zorundayız. 
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“TOPLAM DESTEĞİMİZİ  
1 MİLYON 875 BİN LİRAYA 
ÇIKARDIK”

Gaziosmanpaşa’da mahallelerimiz 
yeniden inşa ettik, Esenlerde 60 bin 
konutluk dev bir dönüşüm hamlesiyle yeni 
bir şehir kuruyoruz. Fatih’te, Bağcılar’da, 
Pendik ve 39 ilçede gerçekleştirdiğimiz 
projeler tarih yazdık. İstanbul’da 9 bin 
923 konutun dönüşünü tamamladık. 
İstanbul’da 34 millet bahçemizi hizmete 
açtık. Yarısı Bizden Kampanyası’ndaki 

tutarlarımız güncelledik. Vatandaşlarımıza 
verdiğimiz destek tutarımızı 700 bin 
liradan 875 bin liraya çıkardık. Toplam 
desteklerimizi 1 milyon 875 bin liraya 
çıkardık. Bir işyerinin dönüşümü için 
destek miktarını 1 milyon seviyesine 
çıkardık. 

Kentsel dönüşüm, bizim için tercih 
değil adeta bir milli güvenlik meselesidir. 
Ülke genelinde 2 milyon 317 bin bağımsız 
birimi dönüştürüyoruz. Bu süreci 
başarıyla tamamlayacağız. Daha büyük 
acılar yaşamadan, daha ağır bedeller 
ödemeden elimizden gelen her türlü 
çabayı göstermekte kararlıyız. Parklarıyla 
yeşil alanlarıyla camileri okullarıyla 
burayı yeni bir çehreye kavuşturduk. 
Komşuluk kültürünü yaşatan bir mahalleyi 
vatandaşlarımıza buluşturduk. 

“DİRENÇLİ ŞEHİRLER  
İNŞA EDECEĞİZ”
Depremin yıktığı şehirlerimizde kentsel 
dönüşüm projelerimize karşı çıktılar. 
Bir gecede 53 bin canımızı toprağa 
verdik. 100 milyar dolardan fazla maddi 
kaybımız oldu. Pişman oldular mı, 
kendilerini çeki düzen verdiler mi hayır. 
Kusura bakmasınlar bizim aynı acıları 
yaşamaya tahammülümüz yok. Dirençli 
şehirler inşa etmemizi engellemelerine 
izin vermeyeceğiz. Milletimizin 
güven içinde yaşaması bizim için 
daha önemlidir. Maraş’ta 250 bininci 
konutumuzu teslim ettik. 
Tüm gücümüzle tüm imkanlarımızla 
kentsel dönüşüm faaliyetlerini 
yoğunlaşacağız. Ana muhalefetin 
İstanbul’daki yolsuzlukların üstünü 
örtmek için bizi sığ tartışmalarıyla 
oyalamasına müsaade etmeyeceğiz.”

“BİZİ ENGELLEMEK İÇİN 
MAHKEMELERE KOŞTULAR”
Biz çalışırken birileri yine karışımıza 
çıktı. Bizi engellemek için protesto 
ettiler, mahkemelere koştular. Kentsel 
dönüşüm projelerimize ‘rantsal 
dönüşüm’ yaftası vurup kötülediler. 
Bunu kim yaptı? CHP, beraber 
hareket ettikleri marjinaller yaptı. 
Gündemlerinde rant var, bant var, 
butlan var hatta mutlak butlan var ama 
hizmet yok, eser yok, kentsel dönüşüm 
hiç yok. İstanbul’da neredeyse rüşvete, 
haraca bağlamadık esnaf bırakmadılar.  
Buralara ahlaksızca saldırdılar. Bunlar 
engelleme ve çarpıtma konusunda çok 
idmanlılar.



 Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, “Bölgemizde 
son dönemde yaşanan gerilimler, 
Hürmüz Boğazı’nda, hava 

sahalarında ortaya çıkan belirsizlikler, yeni ve 
güvenli ulaştırma güzergahlarının ne kadar 
kıymetli olduğunu bir kez daha hatırlattı.” 
dedi.

 “ULAŞTIRMA YATIRIMLARI 
EKONOMİMİZİN İTİCİ GÜCÜ 
HALİNE GELDİ”

Forumun, uluslararası toplantıdan 
öte Türkiye’nin ulaştırma vizyonunu ve 

liderlik kapasitesini tüm dünyaya gösteren 
önemli bir platform olacağına yürekten 
inandığını kaydeden Erdoğan, “Ulaştırma 
Bakanlığımız başta olmak üzere forumun 
düzenlenmesinde emeği geçenlere dünyanın 
dört bir yanından gelerek foruma katkı 
verecek siz değerli dostlarımıza şimdiden 
teşekkür ediyorum.” dedi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , küresel 
ekonomide insan ve mal dolaşımını sağlayan 
lojistik hatların öneminin her geçen gün 
daha da arttığına vurgu yaparak “Bunun en 
açık örneğini Kovid salgını döneminde hep 
beraber yaşadık. Bölgemizde son dönemde 
yaşanan gerilimler, Hürmüz Boğazı’nda, hava 
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TAKOZ SİYASETİNE 
TESLİM OLMADIK

İstanbul Kongre Merkezi’nde düzenlenen Küresel Ulaştırma Koridorları 
Forumu’nda gündeme dair değerlendirmelerde bulunan Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan, “Takoz siyasetine teslim olmadık. Vizyon projesini 
ülkemizin kazanç hanesine yazdırdık” ifadelerini kullandı.
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sahalarında ortaya çıkan belirsizlikler, yeni ve 
güvenli ulaştırma güzergahlarının ne kadar 
kıymetli olduğunu bir kez daha hatırlattı.” 
ifadesini kullandı.

Tarihte olduğu gibi günümüzde de 
ulaşım imkanlarını geliştiren ülkelerin 
sadece refahına katkıda bulunmadığını, aynı 
zamanda kültürel ve bilimsel gelişimlerini 
de ilerlettiğini kaydeden Erdoğan, 
“Türkiye’nin özellikle son 22 yıldır kara, hava 
ve deniz yollarına ilave olarak iletişim ve 
enerji hatlarına yaptığı büyük yatırımların 
gerisindeki en temel motivasyon işte bu 
yaklaşımdır.” değerlendirmesinde bulundu.

Erdoğan, “Yol medeniyettir.” diyerek 
bu alanda gerçekten büyük bir yatırım 
seferberliğini başlattıklarına dikkati çekerek, 
“İktidarlarımız döneminde ulaştırma ve 
haberleşme altyapısına yaklaşık 300 milyar 
dolarlık yatırım yaptık. Bu yatırımların 177 
milyar dolarlık kısmı kara yollarına, 64 
milyar doları demir yollarına, 25 milyar 
doları hava yollarına, 4 milyar doları 
denizciliğe, 25 milyar doları ise haberleşme 
altyapısına harcandı. Bu yatırımların 
üretime etkisi ise 1 trilyon 65 milyar dolara 
tekabül ediyor. Ulaştırma yatırımlarımız 
sayesinde istihdamda da ciddi artışlar 
sağladık. Sanayiden ihracata, turizmden 
lojistik hizmetlerine kadar birçok sektör bu 
yatırımlardan olumlu etkilendi. Ulaştırma 
yatırımları adeta ekonomimizin itici gücü 
haline geldi.” ifadelerini kullandı.

6 bin 101 kilometreden devraldığımız 
bölünmüş yol mesafemiz, 29 bin 742 
kilometreye çıktı. Sadece 6 ilimiz bölünmüş 
yollarla birbirine bağlıyken bugün bu sayı 
77’ye yükseldi. Bin 714 kilometre olan 
otoyol uzunluğumuz, 3 bin 796 kilometreyi 
buldu. Kara yolu tünel sayımız 83’ten 513’e, 
tünel uzunluğumuz 50 kilometreden 790 
kilometreye ulaştı.” diye konuştu.

Köprü ve viyadük uzunluğunu 311 
kilometreden 799 kilometreye yükselttiklerini 
ve Osmangazi, Yavuz Sultan Selim, 
Adıyaman Nissibi, Elazığ Ağın, Tohma, 
Hasankeyf-2, 1915 Çanakkale köprülerini 
ülkeye kazandırdıklarını anlatan Erdoğan, 
şunları kaydetti:

“Bolu Dağı, Avrasya, Ilgaz, 15 Temmuz, 
İstiklal, İzmir Konak, Erkenek, Cankurtaran, 
Sabuncubeli, Ovit, Sahara, Pirinkayalar, 

Hasankeyf, Madal, Zigana tünellerini aziz 
milletimizin hizmetine verdik. İstanbul-
İzmir Otoyolu, Kuzey Marmara Otoyolu, 
Menemen-Aliağa-Çandarlı Otoyolu, 
Ankara-Niğde Otoyolu, Kınalı-Tekirdağ-
Çanakkale-Savaştepe Otoyolu gibi devasa 
yol projelerini hayata geçirdik. Türkiye’yi 
hızlı trenle biz tanıştırdık. Toplam 2 bin 251 
kilometre uzunluğunda hızlı tren ağı inşa 
ettik. 2002 yılında 10 bin 948 kilometre olan 
demir yolu ağımızı 13 bin 919 kilometreye, 
2 bin 505 kilometre olan sinyalli hat 
uzunluğunu 8 bin 46 kilometreye, 2 bin 122 
kilometre olan elektrikli hat uzunluğunu ise 7 
bin 274 kilometreye çıkardık.”

 “HİZMETLERİMİZİ 
DİNAMİTLEMEYE 
ÇALIŞTILAR”

Acı bir gerçeği vurgulamak 
mecburiyetinde olduğunu belirten 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , hükümet 
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olarak bu yatırımları yaparken muhalefetin 
ve marjinal örgütlerin engelleme çabalarıyla 
da mücadele ettiklerini dile getirdi.

Erdoğan, İstanbul Boğazı’na üçüncü 
bir gerdanlık olarak taktıkları Yavuz Sultan 
Selim Köprüsü’nü sabote etmek için 
sokak olayları dahil her yolun denendiğini 
söyleyerek, “İstanbul Havalimanı’yla ilgili 
akla ziyan bir sürü iftira attılar. Gün oldu, 
‘Yol mu yiyeceğiz?’ dediler, gün oldu ‘Bunlar 
külliyen israf.’ dediler, ‘Yeni yol yaparak trafik 
sorunu çözülmez.’ dediler. Gün oldu, projeleri 
durdurmak için mahkeme kapılarında nöbet 
tuttular.” diye konuştu.

TAKOZ SİYASETİNE  
TESLİM OLMADIK

Hızlı tren projelerinin de “göçü 
hızlandıracağı” iddiasıyla eleştirildiğini 
belirten Erdoğan, sözlerine şöyle devam etti:

“Daha burada sayamayacağımız bir 
sürü iddia, iftira ve eleştiri ile ulaştırma 
yatırımlarımıza kara çaldılar. Hizmetlerimizi 
dinamitlemeye çalıştılar. Aslında ne iş yaptılar 
ne hizmet ürettiler ne de bizim iş yapmamızı, 
hizmet üretmemizi, vatandaşımızı hak 
ettiği eserlerle buluşturmamızı istediler. 
İdeolojik konfor alanlarının dışına çıkmaya 
hiçbir zaman yanaşmadılar ama biz bunlara 
aldırmadık. Muhalefetin takoz siyasetine 
hiçbir zaman teslim olmadık. Engellere 
takılmadan projelerimizi kararlılıkla hayata 
geçirdik. Hemen hepsi kıvanç kaynağımız 
pek çok eseri, yatırımı, vizyon projesini 
hamdolsun ülkemizin kazanç hanesine 
başarıyla yazdırdık.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , 
vatandaşlarla birlikte, ülke ve komşuları, 
bölgeleri birbirine bağlayacak barış ve 
işbirliği yolları, koridorları, rotaları tesis 
ettiklerini kaydetti.

Bu noktada iki büyük projenin stratejik 
anlam kazandığını gördüklerini belirten 
Erdoğan, “Bunlardan ilki Orta Koridor’dur. 

Çin’den Avrupa’ya kadar uzanan ve 21 
ülkeyi demir yolu ağıyla birbirine bağlayan 
Orta Koridor, deniz yoluna kıyasla 2 kat 
daha hızlı, hava yoluna göre ise yaklaşık 4 
kat daha ekonomik taşıma imkanı sunuyor. 
Adeta tarihi İpek Yolu’nu yeniden hizmete 
alıyoruz. Orta Koridor’un bel kemiğini teşkil 
eden Bakü-Tiflis-Kars Demiryolu Hattı’nı da 
faaliyete geçirdik. Bu muazzam projenin 
daha da geliştirilmesini, gerek ikili, gerek 
Türk Devletleri Teşkilatı gibi platformlarda 

ele almaya devam ediyoruz. Tüm bu 
girişimlerimizin yanı sıra Orta Koridor’u Çin 
Halk Cumhuriyeti’nin kuşak ve yol girişimiyle 
uyumlaştırmaya yönelik çalışmalarımız 
sürüyor.” ifadelerini kullandı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , bu 
güzergahın Avrupa ve Asya’yı güvenli bir 
şekilde birbirine bağlayacağını dile getirerek, 
“Süveyş üzerinden yapılan taşımalar 
ortalama 35 gün, Ümit Burnu’ndan yapılan 
taşımalar yaklaşık 45 gün sürerken Orta 
Koridor’da yatırımlarımız tamamlandığında 
bu süre 15 günün altına inecek. Orta 
Koridor’un demiryolu üzerinden ticaret 
hacmi potansiyeli 75 milyar dolar 
seviyesinde. Ülkemizdeki yıllık taşıma 
kapasitesi ise 6,5 milyon ton civarında. 
Mevcut yatırımlarımızla yıllık 6,5 milyon ton 
taşıma hacmi hedefliyoruz. Orta Koridor için 
yapımına devam ettiğimiz ve planladığımız 
projelerimizi hayata geçirdiğimizde 
toplam 114 milyar dolarlık üretim etkisi 
ve yıllık ortalama 144 bin kişiye istihdam 
sağlayacağımızı öngörüyoruz.” diye konuştu.
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Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan, Haliç 
Kongre Merkezi’nde 

bu yıl 4’üncüsü düzenlenen 
Ziraat Bankası Tarım Ekosistemi 
Buluşması’nda yaptığı 
konuşmada katılımcıları 
selamlayıp, buluşmada 
yer almaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. Türkiye’nin farklı illerinden gelen kadın çiftçilere de “Hoş 
geldiniz.” diyen Erdoğan, Ziraat Bankası’na, yöneticilerine ve programa destek veren 
Tarım ve Orman Bakanlığı ile Hazine ve Maliye Bakanlığına teşekkür etti. “İşimiz ziraat, 
gücümüz ziraat” temasıyla bu yıl dördüncüsü tertiplenen buluşmanın tarım sektörü 
için hayırlara vesile olmasını dileyen Erdoğan, Ziraat Bankasının 1863 yılından beri Türk 
tarımının en büyük destekçisi olduğunu söyledi.

 “İNCELENMESİ TAMAMLANAN 1408 PROJEYE  
TOPLAM 9,8 MİLYAR LİRA HİBE DESTEĞİ VERECEĞİZ”

Kırsal kalkınma alanında da çiftçilere çeşitli destekler verdiklerinin altını çizen 
Erdoğan, şöyle devam etti:

“Bu yıl tarım ürünlerinin işlenmesi, paketlenmesi, depolanması ile bireysel sulamadan 

10 YILA KADAR VADELİ,
10 MİLYON LİRAYA 
KADAR KREDİ İMKANI 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Haliç Kongre Merkezi’nde 

düzenlenen ‘4. Ziraat Bankası 
Tarım Ekosistemi Buluşması’nda 

açıklamalarda bulundu. Çiftçilere 
sağlanacak kredi paketlerini açıklayan 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , “10 
dekarın altındaki sera yatırımlarının 

finansmanı için bir yıla kadar anapara 
ödemesiz toplam 10 yıla kadar vadeli 

10 milyon liraya kadar kredi imkanı 
sunuyoruz. Yatırım tutarının yüzde 
20’si öz kaynak olarak gerekirken 

genç ve kadın çiftçi olması halinde öz 
kaynak oranı yüzde 10  

uygulanacak” dedi.
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oluşan 7 bin 160 projeye 10,2 milyar lira hibe 
sağlayacağız. Bir başka kırsal kalkınma programı 
olan IPARD’la da şimdiye kadar toplam 
bütçesi 301 milyon avro olan 6 çağrıya çıktık. 
İncelenmesi tamamlanan 1408 projeye toplam 
9,8 milyar lira hibe desteği vereceğiz. Sadece 
bu yıl 138 milyon avro bütçeyle 5 yeni çağrıya 
çıkacağız. Göksu Taşeli, Kırsal Dezavantajlı 
Alanlar ve TULİP projelerimiz yine Tarım 
Bakanlığımız tarafından başarıyla yürütülüyor. 
Geçen yıl 15 ilde 71 bin kişiye toplam 755 milyon 
liralık hibe verdik. Bu yıl projelerimize 1,3 milyar 
lira bütçe ayırdık. Yani devlet olarak çalışanın, 
üretenin, ihracat ve yatırım yapanın, istihdam 
oluşturanın tüm imkanlarımızla yanındayız, 
olmaya da devam edeceğiz.”

Erdoğan, Ziraat Bankasının ihtiyaç duyulan 
her an çiftçinin, sanayicinin, tüccarın ve 
ihracatçının yanında olmayı sürdüreceğine 
inandığını sözlerine ekledi. 

“YILLAR GEÇİYOR, 
AKTÖRLER DEĞİŞİYOR FAKAT 
MUHALEFETİN ZİHNİYETİNDE 
HİÇBİR ŞEY DEĞİŞMİYOR”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , yaptığı 
konuşmada, Türkiye’nin tarımda hangi 
seviyede olduğuna dair verilere geçmeden 
önce bir hususu ifade etmek istediğini söyledi. 
Türkiye’deki toksik muhalefet anlayışına sık 
sık dikkati çektiğini, bunun Türkiye’ye verdiği 
zararlardan bahsettiğini anımsatan Erdoğan, 
Türkiye her alanda çağ atlarken muhalefetin 

bilhassa da ana muhalefetin kronikleşen kalite 
sorunundan rahatsız olduğunu kaydetti.

Erdoğan, “Yıllar geçiyor, aktörler değişiyor 
fakat muhalefetin zihniyetinde hiçbir şey 
değişmiyor. Rakamları çarpıtma, bir bardak 
suda fırtına koparma alışkanlıklarından maalesef 
vazgeçmiyorlar. Buna krediler meselesinde 
de şahitlik ediyoruz. Sürekli güncelledikleri 
rakamlarla, ‘Çiftçinin şu kadar borcu var.’ diyerek 
güya ülke ekonomisini ve ekonomi programımızı 
kötüleme gayretindeler. Oysa çizdikleri 
karamsar tabloyla gerçekler arasında ciddi fark 
var.” diye konuştu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , çiftçilerin 
çok uygun şartlarda kredi kullandığını, bunu 
da öyle muhalefetin iddia ettiği gibi battıkları 
için değil, üretimlerini geliştirmek, kapasitelerini 
artırmak, yurt dışına ve yeni pazarlara açılmak, 
işletmelerini daha da büyütmek için aldıklarını 
belirtti.

Çiftçilerin ödemelerini de yaptığına, 
kredilerin geri dönüş oranının yüzde 97 
seviyesinde olduğuna dikkati çeken Erdoğan, 
Ziraat Bankasının verdiği kredilerde bunun 
yüzde 99’a çıktığını, ortada batma, iflas etme, 
borç batağına saplanma ve ödeyememe gibi bir 
durumun söz konusu olmadığını vurguladı.

“ÇİFTÇİLERİMİZİ TARIM 
SİGORTASI YAPTIRMAYA 
DAVET EDİYORUM”

Çiftçileri ve üreticileri asla çaresiz 
bırakmadıklarını ve bırakmayacaklarının altını 

çizen Erdoğan, 23 yıldır taviz vermedikleri bu 
duruşu nisan ayında başlarına gelen zirai don 
olayında bir kez daha sergilediklerine işaret etti.

Erdoğan, nisanda son 30 yılın en düşük 
sıcaklıklarının kaydedildiğini anımsatarak, “Kimi 
yerlerde eksi 17’yi gören sıcaklık düşüşleriyle 
karşılaştık. Zirai don olayından 34 ilimiz büyük 
ölçüde olmak üzere 65 ilimiz etkilendi. TARSİM 
kapsamında hasar tazminatlarını ödemeye 
başladık. Sigortalı olmayan üreticilerimizin de 
zararlarını telafi ediyoruz. Kasıma kadar hem 
sigortalı hem sigortasız bütün çiftçilerimizin 
zararlarını karşılamış olacağız.” ifadelerini 
kullandı.

Tarım Sigortaları Havuzu (TARSİM) ile yüzde 
70’e varan prim desteği sunduklarını aktaran 
Erdoğan, çiftçilerin talepleri doğrultusunda 
verim ve maliyetleri güvence altına alacak yeni 
sigorta ürünleri üzerinde de çalıştıklarını söyledi.

Erdoğan, çiftçileri tarım sigortası yaptırmaya 
davet ederek, “Şunun da bilinmesi faydalı 
olacaktır. Tarım sektörümüz hamdolsun dimdik 
ayaktadır. Türkiye, önüne çıkan zorluklara 
rağmen yürüyüşüne devam etmektedir. Biz 
bu makamlarda olduğumuz müddetçe kutlu 
yürüyüşümüzü hiçbir güç engelleyemeyecektir. 
Ortada bir batan ve iflas eden varsa görüyoruz 
ki o ana muhalefetin istismar, iltimas, çarpıtma 
ve felaket tellallığı siyasetidir.” dedi.

“İSTANBUL’UN İMKANLARININ 
NASIL YAĞMALANDIĞINI 
AÇIKÇA İTİRAF ETMEYE 
BAŞLADILAR”

İBB’ye yönelik yolsuzluk soruşturmasına da 
değinen Erdoğan, şöyle devam etti:

“Ekranlardaki ve gazetelerdeki tartışmaları 
sizler de takip ediyorsunuz. Yıllarca beraber 
yol yürüdükleri, iş tuttukları, belediyelerde üst 
düzey görev verdikleri arkadaşları, İstanbul’un 
imkanlarının nasıl yağmalandığını, nasıl birilerine 
peşkeş çekildiğini açıkça itiraf etmeye başladılar. 
Halka hizmet için harcanması gereken 
kaynakların siyaseti dizayn etmek için nasıl 
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pervasızca kullanıldığı tek tek deşifre oluyor. 
Heybedeki irili ufaklı turplar da ahtapotun 
farklı yerlere uzanan kolları da yine bizzat 
kendi arkadaşları tarafından birer birer ortaya 
çıkartılıyor. İstanbul’u zehir bir sarmaşık misali 
saran suç örgütünün kimleri haraca, kimleri 
maaşa bağladığı yavaş yavaş belli oluyor. Daha 
iki yıl öncesine kadar Türkiye’yi yönetmeye layık 
gördükleri şahısla ilgili söylediklerini duydukça 
‘Allah bu milletin yüzüne bakmış.’ diyoruz. 
Gündemlerinde ne millet, unutmayın ne çiftçi 
var. Şaibeyle yatıp butlanla kalkıyorlar.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , “Meselenin 
daha hazin tarafı şudur: Lafa gelince 
Kuvayımilliyeci olmakla övünen partinin genel 
başkanı, yabancı siyasetçilerden demokrasi 
dileniyor, huzurlarında el pençe divan durup 
bizi sıkıştırmaları için onlardan ricada bulunuyor. 
Hasılı millete ve memlekete hiçbir faydaları 
olmadığı gibi bir de toksik siyasetleriyle 
Türkiye’ye ve ülkemizin ekonomisine zarar 
veriyorlar. Sonra da çıkıp Meclis kürsüsünde 
mazot bidonuyla halkçılık yapıyorlar. Ne diyelim, 
Rabb’im ülkemizi ve milletimizi bunların insafına 
bırakmasın.” diye konuştu.

“CUMHURİYET TARİHİNDE 
YAPILAN BARAJLARIN 3 KATI 
KADAR BARAJ İNŞA ETTİK”

Üretimdeki bu tarihi başarılarla birlikte 
tarım ve orman sektörünün geçen yıl Türkiye 
ortalamasının üzerinde büyüme kaydettiğine 
işaret eden Erdoğan, şunları söyledi:

“2002’de 24,5 milyar dolar olan tarımsal 
hasılamızı, 22 senede tam 3 katına çıkartarak 
2024 yılında 74 milyar dolara yükselttik. Yine 
aynı dönemde tarım ihracatımızı 3,8 milyar 
dolardan aldık, geçtiğimiz sene 32,6 milyar 
dolara ulaştırdık. Yani 2002’de ülke olarak 
neredeyse bir yılda yaptığımız toplam ihracatı 
bugün sadece tarım alanında gerçekleştiriyoruz. 
Bir diğer çarpıcı rakam şudur: Tarımda son 
22 yılda 110 milyar dolarlık dış ticaret fazlası 

verdik. 186 ülkeye 2 bin 218 çeşit tarım ürünü 
ihraç ediyoruz. 104 ülkeye tohum ihracatı 
gerçekleştiriyoruz. Hayat kaynağımız olan suya, 
günümüz rakamlarıyla toplam 3 trilyon 350 
milyar liralık yatırım yaptık. 10 bin 663 tesisi 
hizmete açtık. Cumhuriyet tarihinde yapılan 
barajların 3 katı kadar baraj inşa ettik. Bu yıl 
içinde 132 milyar lira yatırım büyüklüğüne sahip 
321 tesisi daha inşallah milletimizin hizmetine 
sunacağız.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , iklim 
krizinin olumsuz etkilerinin giderek daha fazla 
hissedildiğini belirterek, “yeni normal” olarak 
adlandırılan bu dönemde toprağın, suyun, tarım 
ve hayvancılığın öneminin günden güne arttığını 
dile getirdi.

Erdoğan, su, tarım ve hayvancılık 
politikalarını bu acı gerçeğin rehberliğinde 
büyük bir ciddiyetle belirlediklerini kaydederek, 

“Son dönemde devrim niteliğindeki bazı 
düzenlemeleri hayata geçirdik. Üretim 
planlamasına başladık. Stratejik ürünler başta 
olmak üzere artık hangi ürünün nerede ve 
hangi miktarda ekileceğine karar veriyoruz. 
Yeni destekleme modelimizi devreye aldık. 
Hayvancılıkta da planlama bölgeleri oluşturduk. 
Üretim yapacak vatandaşlarımıza yönelik 
ilave teşvik ve desteklerimizi ilan ettik. Üretim 
planlamasının olumlu neticelerini önümüzdeki 
üç yıl içinde daha net göreceğiz.” diye konuştu.

Toprak etüt ve ulusal toprak haritalama 
çalışmalarına ilişkin son güncel rakamları da 
paylaşacağını kaydeden Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan , 28 milyon hektar tarım ve mera 
alanında yürüttükleri bu çalışmalar için Dünya 
Bankasından 143,5 milyon dolar finansman 
sağladıklarını, şu ana kadar 2,5 milyon hektarda 
bu çalışmanın tamamlandığını, 6 milyon 
hektar alanda halen devam ettiğini, 6 Şubat 
depremlerinden etkilenen 11 ilde de çalışmaların 
sürdüğünü ifade etti.

Erdoğan, Türk tarımı için çok önemli bir 
başka konuya da dikkati çekmek istediğini 
belirterek, “1 Temmuz’da başlatacağımız 
Cumhuriyet tarihimizin en kapsamlı tarım 
sayımı ile arazi büyüklüğünden ürün desenine, 
hayvancılıktan makine parkına kadar tüm 
verileri güncelleyeceğiz. Tüm çiftçilerimizi, 
Tarım Bakanlığımız ile TÜİK koordinasyonunda 
yürütülecek bu kritik çalışmaya destek olmaya 
çağırıyorum.” dedi.
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ESENLERDE EĞİTİM, 
DAYANIŞMA VE SAMİMİYET

AK Parti Esenler Gençlik Kolları 
tarafından düzenlenen Motivasyon 
Kampı, yoğun katılımla ve dopdolu  
bir programla tamamlandı.

Kampa; Esenler Belediye Başkanı Mehmet Tevfik 
Göksu, AK Parti Esenler İlçe Başkanı Emrullah Erkuş, 
İlçe Gençlik Kolları Başkanı Hasan Taha Cerrahoğlu, 
İlçe Kadın Kolları Başkanı Seval Güneş ve Çankırı Ilgaz 

Belediye Başkanı Mehmet Öztürk katılım sağladı.
Birlik, beraberlik ve teşkilat bilincini güçlendirmeye yönelik 

olarak organize edilen kampta; saha etkinliklerinden eğitim 
programlarına, paylaşım dolu sohbetlerden motivasyon 
çalışmalarına kadar pek çok başlıkta faaliyet gerçekleştirildi.

“Bir kamp sona erdi ama gönüllerde iz bırakan anılarla dolu 
dolu geçti” mesajı verilen buluşmada, AK Parti Esenler Gençliği’nin 
her daim sahada ve göreve hazır olduğu vurgulandı.
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AK Parti Esenler Gençlik Kolları, teşkilat 
ruhunu pekiştiren bu tür etkinliklerle çalışmalarına 
ara vermeden devam edeceğini belirtti. AK Parti 
Esenler Gençlik Kolları, gerçekleştirdiğİ 2 günlük 
teşkilat kampı ile birlik ve beraberliği pekiştiren 
dolu dolu bir programa daha imza attı.

90 kişilik katılımla gerçekleşen kampta, mahalle 
başkanlarımız, teşkilat başkanlarımız ve başkan 
vekillerimizin iştirakiyle mahalle çalışmalarına dair 
kapsamlı toplantılar gerçekleştirildi. Aynı zamanda 
30 yeni seçmenimiz ile okul teşkilatlarımız bir 
araya gelerek, yeni dönem için etkili bir planlama 
süreci yürütüldü.

Teşkilat içi kaynaşmayı artırmak amacıyla 
8 karma takımdan oluşan futbol turnuvası 
düzenlendi. Çekişmeli karşılaşmalar sonunda 
bir takım şampiyonluğa ulaşırken, asıl kazanan 
dostluk ve takım ruhu oldu.

Kampın ikinci gecesi ise saz ve keman 
eşliğinde gerçekleşen ateş başı sohbetleriyle 
unutulmaz anlara sahne oldu. AK Parti İstanbul İl 
Gençlik Kolları Başkanımız Nevzat Yüce ve Esenler 
Belediye Başkanımız Mehmet Tevfik Göksu’nun 
katılımıyla gençlerimizle samimi ve içten sohbetler 
edildi. Gecede ikram edilen dondurma ve 
limonata, sohbetlere tat kattı.

Eğitim, eğlence ve samimiyetin bir arada 
yaşandığı bu kamp, teşkilatımızın geleceğine 
güçlü bir ışık tutarken, AK Gençlik ruhunun 
sahadaki enerjisini bir kez daha gözler önüne 
serdi.
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GENÇ HEMŞERİM BULUŞMALARI

AK Parti Esenler Gençlik Kolları, 
“Genç Hemşerim Buluşmaları” 
kapsamında Ordu, Niğde 
ve Sinop illerine bağlı köy 
derneklerinin düzenlediği 
geleneksel piknik programlarına 
katılım sağladı.

İlçe Gençlik Kolları Başkanı 
Hasan Taha Cerrahoğlu 
ile birlikte gerçekleştirilen 
ziyaretlerde, Esenler’de 

yaşayan genç hemşerilerle bir araya 
gelinerek birlik ve beraberlik mesajları 

verildi. Samimi ortamda gerçekleşen bu 
buluşmalarda, gençlerle kurulan sıcak 
diyaloglar, kültürel paylaşımlar ve ortak 
geleceğe dair umut dolu sohbetler 
dikkat çekti.

Köy derneklerinin ev sahipliğinde 
düzenlenen etkinliklerde, kültürel değerlerin 
yeni nesillere aktarılması ve dayanışma 
bilincinin güçlendirilmesi adına önemli 
adımlar atıldı. Gençlik kolları üyeleri, 
Esenler’deki hemşerilik bağlarını pekiştirerek 
gönül köprüleri kurdu.

AK Parti Esenler Gençlik Kolları, toplumsal 
birlikteliği artırmaya yönelik çalışmalarına ara 
vermeden devam edeceklerini vurgularken, 
“AK Gençlik her zaman sahada, her zaman 
milletimizin yanında” mesajını yineledi.
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AK Parti Esenler Gençlik Kolları olarak, İlçe Gençlik 
Kolları Başkanımız Hasan Taha Cerrahoğlu’nun 
öncülüğünde düzenlediğimiz Yeni Seçmen Mezuniyet 
Töreni, gençliğin enerjisi ve coşkusuyla dolu unutulmaz 
bir buluşmaya sahne oldu.

İlk kez oy kullanacak olan genç kardeşlerimizle bir araya gelerek; 
heyecanlarını paylaştık, gelecek vizyonlarını konuştuk ve bu özel anlarını 
birlikte kutladık. Tören boyunca samimi sohbetler, güçlü bağlar ve ortak 
idealler etrafında birleşen bir gençlik ruhu öne çıktı. Her yeni başlangıçta 

aynı inanç ve kararlılıkla yol yürümeye devam eden AK Gençlik, Esenler’de omuz 
omuza, azimle yarınları inşa ediyor.

GELECEĞİ İNŞA 
ETME HEYECANI
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AK Parti 
Gençlik 
Kolları Sivil 
Toplum ve 

Halkla İlişkiler Birimi, 
Genç Hemşehrim 
Buluşmaları 
kapsamında AK Parti Ankara Milletvekili 
ve Gençlik Kolları Genel Başkan Yardımcısı 
Zehra Nur Aydemir ile Rizeli gençlerle 
bir araya geldi. Çayeli Vakfı Kılıç Ali Paşa 
Medresesi’nde gerçekleşen buluşmaya 
AK Parti İstanbul İl Gençlik Kolları Başkanı 
Nevzat Yüce de katıldı.

Samimi bir atmosferde geçen programda, 
Rizeli gençlerle hasbihal edilerek hemşehrilik 
bağı güçlendirildi. Gençlerin soruları ve 
görüşleri dinlendi, Türkiye Yüzyılı vizyonunda 
gençliğin rolü üzerine sohbetler yapıldı.

AK Gençlik, “Genç Hemşehrim 
Buluşmaları” ile gençlerle bir araya gelmeye, 
gönül köprüleri kurmaya devam ediyor.

AK Parti Ankara Milletvekili ve Gençlik Kolları Genel 
Başkan Yardımcısı Zehra Nur Aydemir ile AK Parti İstanbul 
İl Gençlik Kolları Başkanı Nevzat Yüce, Üsküdar sahilinde 
gençlerle bir araya geldi.

Sahilde samimi bir atmosferde gerçekleşen buluşmada gençlerin soruları 
dinlendi, fikir alışverişi yapıldı ve güncel konular üzerine sohbet edildi. Bir 
Gençlik Karavanı da Üsküdar sahilde gençlerin hizmetindeydi. Karavan etrafında 
kurulan samimi ortamda ikramlar yapıldı, gençlerle yüz yüze temas kuruldu. AK 

Gençlik, İstanbul’un her noktasında gençlerle buluşmaya, sahada olmaya devam ediyor.

ÜSKÜDAR SAHİLDE GENÇLİK BULUŞMASI

GENÇ HEMŞEHRİM  
BULUŞMALARI 
DEVAM EDİYOR
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AK Parti İstanbul Gençlik Kolları Üniversiteler Birimi, 
bütünleme sınavlarına hazırlanan öğrenciler için 
İstanbul Üniversitesi Merkez Kütüphanesi önünde 
sıcak çorba ikramında bulundu.

Geç saatlere kadar ders çalışan gençler, sınav temposuna kısa bir mola vererek 
sıcak çorba eşliğinde nefes aldı. Samimi sohbetlerin gerçekleştiği buluşmada, 
öğrencilerin sınav sürecindeki ihtiyaçları dinlendi, moral verildi. AK Gençlik, büt 
dönemi yoğunluğunda da öğrencilerin yanında olmaya devam ediyor.

BÜTE KALMA, ÇORBAYA KAL:  
BÜT DÖNEMİNDE SICAK MOLA
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GELECEĞE YEŞİL BİR İZ

AK Parti İstanbul Gençlik kolları Çevre Şehir ve Kültür 
Birimi, “Geleceğe Nefes İnsanlığa Nefes” programında 
Sultangazi’de oluşturduğu Hatıra Ormanı ile doğaya ve 
geleceğe iz bıraktı. Programa AK Parti İstanbul İl Gençlik 
Kolları Başkanı Nevzat Yüce de katıldı.

Toprağa dikilen her fidan, gençliğin çevreye ve geleceğe duyduğu sorumluluğun 
bir göstergesi oldu. Etkinlikte gençler bir araya gelerek hem çevre bilincini 
güçlendirdi hem de yeşil bir gelecek için adım attı. AK Gençlik, İstanbul’un dört bir 
yanında geleceğe nefes olacak çalışmalarına kararlılıkla devam ediyor.
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AK Parti İstanbul Gençlik Kolları AR-GE ve Eğitim Birimi, 
il yönetim kurulu üyeleriyle birlikte Süleymaniye Camii 
bahçesinde kitap tahlili buluşması gerçekleştirdi. Programa 
İl Gençlik Kolları Başkanı Nevzat Yüce de katıldı. Tahlil için 

seçilen “Algı Yönetimi ve Manipülasyon” kitabı üzerine gerçekleştirilen 

sohbette, dijital çağda bilinçli bilgi okur yazarlığının önemi konuşuldu, 
değerlendirmeler yapıldı. Tarihi atmosferde gerçekleşen bu buluşma, 
samimi bir paylaşım ortamı oluşturdu. AK Gençlik, sahada olduğu 
kadar düşünce dünyasında da gençlerle birlikte yol almaya devam 
ediyor.

SÜLEYMANİYE’DE KİTAP 
TAHLİLİ BULUŞMASI

ESENYURT’TA BAĞIMLILIKLA 
MÜCADELEDE GENÇLERLE YAN YANA

26 Haziran Bağımlılıkla Mücadele Günü vesilesiyle AK 
Parti Esenyurt Gençlik Kolları, ilçede faaliyet gösteren 
Yeşil Esenyurt Spor Kulübü’nü ziyaret etti. Ziyarete 
Gençlik Kolları Başkanı Mehmet Sabır Aygül ve İlçe 

Başkanı Togay Çoban da katılım sağladı.
Genç sporcularla bir araya gelinen buluşmada, sporun hayat 

disiplinindeki yeri, sağlıklı yaşam ve zararlı alışkanlıklardan uzak 
durmanın önemi konuşuldu. Samimi bir ortamda gerçekleşen 
buluşmada, gençlerin spora olan ilgisi takdir edildi.
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Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS) sabahı, 
AK Parti İstanbul Gençlik Kolları öğrencilerin 
heyecanına ortak oldu. İstanbul’un farklı noktalarında 
gerçekleştirilen çalışmalarla, gençlerin sınav günü 
yanında olundu, çeşitli destekler sağlandı.

“Her Anında, Hep Yanında”
AK Gençlik, YKS sabahı sınav merkezlerinin 

girişine kurduğu standlarda, sınav giriş 
belgesini unutan öğrenciler için bilgisayar ve 
fotokopi desteği sağladı. “Her anında, hep 
yanında” ilkesiyle hayata geçirilen bu uygulama 
sayesinde gençlerin sınav günü yaşayabileceği 
mağduriyetlerin önüne geçildi.

Öğrenciler belgelerini anında alarak sınava 
yetişme imkanı bulurken, veliler ve öğrenciler 
uygulamadan duydukları memnuniyeti ifade etti. Sınav sabahı alanda Bir Gençlik Karavanı 
da hazır bulundu. Karavan, sınav merkezine gelen öğrenci ve veliler için ücretsiz ikram 
noktası olarak hizmet verdi. Sıcak içeceklerden atıştırmalıklara kadar çeşitli ikramların 
sağlandığı bu noktada, gençler sınav öncesi moral bulurken veliler de bekleme sürecini 
daha rahat geçirme imkânı buldu. 

Sultangazi’de Moral Desteği
Sultangazi’de heyecan dolu dakikalar yaşandı. AK Gençlik Sultangazi teşkilatı, YKS 

sabahı sınav merkezlerinin önünde öğrencilerle bir araya geldi. Sınava giren öğrencilere su 
ve ikramlar dağıttı, adaylarla sohbet ederek moral desteği sağladı.

İstanbul’un dört bir yanında gerçekleştirilen çalışmalar, AK Parti İstanbul Gençlik 
Kolları’nın gençlerin kritik eşiklerinde yanında olma kararlılığını gösterirken, gençliğe verilen 
değeri sahada bir kez daha ortaya koydu.

AK GENÇLİK 
YKS SABAHI 
İSTANBUL’DA 
GENÇLİĞİN 
YANINDA
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AK Parti Bahçelievler Gençlik Kolları, İl Gençlik 
Kolları Başkanı Nevzat Yüce’yi ilçe yönetim kurulu 
toplantısında ağırladı. İl Gençlik Kolları Başkanı 
Nevzat Yüce’ye İlçe Gençlik Kolları Başkanı Zeki 
Doğukan Taşpınar tarafından, teşkilat adına 
anlamlı bir hediye takdim edildi.

Samimi bir atmosferde gerçekleşen toplantı, İl Gençlik 
Kolları Başkanı Nevzat Yüce başkanlığında gerçekleşti. Genç 
kadroların Türkiye Yüzyılı vizyonuna olan inancı ve sahadaki 
kararlılığı, buluşmada bir kez daha kendini gösterdi. AK Gençlik, 

geleceğe umutla bakan kadrolarıyla yol yürümeye devam ediyor.

AK Parti Bahçelievler 
Gençlik Kolları, “Bir 
Gençlik Karavanı” ile ilçede 
gençlerle buluştu. Karavan, 
Bahçelievler sokaklarında 
limonata ve kek ikramlarıyla 
gençleri ağırlarken, samimi 
sohbetlerin adresi oldu.

Bir Gençlik Karavanı, gençlerin 
düşüncelerini paylaşabildiği bir 
buluşma noktası olarak gün 
boyu ilçede hareket halindeydi. 

Gençlerin gündemine, hayallerine ve 
beklentilerine kulak verilirken, yüzlerde 
tebessüm oluşturan sıcak bir atmosfer 
kuruldu. AK Gençlik, “Bir Gençlik Karavanı” 
ile gençlerin yanında olmaya, sokak sokak 
gönül köprüleri kurmaya devam ediyor.

“BİR GENÇLİK KARAVANI” 
BAHÇELİEVLER SOKAKLARINDA

BAHÇELİEVLER 
YÖNETİM KURULU 
TOPLANTISINA 
ZİYARET
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Ziyarette, Canan Hanım’a hayırlı olsun dileklerimizi 
ilettik ve yeni görevinde başarılar diledik. 
Kadınlarımızın hayatın her alanında eşit imkânlara 
sahip olması hedefi doğrultusunda, sivil toplumla 

birlikte çalışmaya ve omuz omuza yürümeye kararlılıkla devam 
edeceğimizi ifade ettik. Nazik misafirperverlikleri ve samimi 
sohbetleri için kendilerine teşekkür ediyoruz.

KADEM YÖNETİMİNE HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

İL KADIN KOLLARI BAŞKANIMIZDAN 
BAĞCILAR BELEDİYESİNE ZİYARET

AK Parti İstanbul Kadın Kolları olarak, Kadın 
ve Demokrasi Derneği (KADEM) Mütevelli 

Heyet Başkanı Sümeyye Erdoğan Bayraktar’ı 
ve yeni göreve başlayan Yönetim Kurulu 

Başkanı Av. Canan Sarı’yı ziyaret ettik.

AK Parti İstanbul İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, 
yürütme kurulu üyelerimizle birlikte Bağcılar Belediye 
Başkanımız Yasin Yıldız’ı makamında ziyaret etti.

Ziyarette, belediyecilik faaliyetleri ve önümüzdeki dönem çalışma planları hakkında 
istişarelerde bulunuldu. İl Kadın Kolları Başkanımız Demirer, AK Belediyecilik anlayışıyla 
Bağcılar’a güzel hizmetler kazandırılacağına olan inancını ifade etti. Misafirperverliği ve 
samimi ev sahipliği için Bağcılar Belediye Başkanımız Yasin Yıldız’a teşekkür ediyoruz.
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Yaz mevsiminin coşkusunu, dayanışma ve 
muhabbetin sıcaklığıyla birleştirdiğimiz 
bu anlamlı günde hep birlikte unutulmaz 
anılar biriktirdik. Samimi sohbetler ve 

birlik ruhunun hissedildiği piknik programı, teşkilatımız 
arasındaki bağları daha da güçlendirdi. Program sonunda 
yüzlerde tebessüm, hafızalarda ise güzel hatıralar kaldı.

İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, Kartal ve Maltepe ilçelerimizde yapılan sandık 
esaslı hane ziyaretlerine katılarak teşkilat mensuplarımızla bir araya geldi. Toplam 
39 ilçemizde eş zamanlı olarak yürütülen bu önemli çalışmayla, saha faaliyetlerimizi 
güçlendirmeye devam ediyoruz.

BAŞKANIMIZ DEMİRER’DEN KARTAL 
VE MALTEPE’DE HANE ZİYARETLERİ

BEYOĞLU KADIN 
KOLLARIMIZLA  
PİKNİK PROGRAMINDA 
BULUŞTUK

AK Parti Beyoğlu İlçe 
Kadın Kollarımız tarafından 
düzenlenen piknik programında, 
teşkilat mensuplarımızla bir 
araya geldik.
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GÜNGÖREN’DE BÜYÜK 
DÖNÜŞÜM TÖRENİ’NDE 
KADINLAR YERİNİ ALDI

Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan’ın teşrifleriyle, 
İstanbul’da “Büyük 
Dönüşüm” kapsamında 
Güngören’de 1930 konut 
ve işyerinin anahtar 
teslimi, temel atma 
ve toplu açılış töreni 
gerçekleştirildi.
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Daha güvenli, 
daha sağlam ve 
daha yaşanabilir 
bir İstanbul 
hedefiyle atılan 

bu önemli adım, şehrimizin 
geleceğine yapılan güçlü 
bir yatırım olarak dikkat 
çekti. Güngören’de 
hayata geçirilen bu 
büyük dönüşüm projesi, 
İstanbul’un dört bir yanına 
umut olmaya devam ediyor.

Açılış törenine AK 
Parti Kadın Kolları 
teşkilatlarımız da tam 
kadro katılım sağladı. Her 
daim Cumhurbaşkanımızın 
yanında olan kadın 
kollarımız, bu anlamlı 
törende de coşkuyla alanı 
doldurdu.
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AK Parti İstanbul Kadın Kolları olarak, “Üreten Türkiye” 
hedefimiz doğrultusunda bilgi, emek ve vizyonla geleceği 
inşa etmeye devam ediyoruz.

Ekonomi İşleri Birim Başkanlığımızın organizasyonuyla teşkilat mensuplarımıza 
yönelik KOSGEB eğitimi gerçekleştirildi. Eğitimde, KOSGEB İMES Müdürü Dr. Ertuğrul 
Çetinkaya, kadın girişimcilere sunulan hizmetler ve hizmet koşulları hakkında detaylı 
bilgilendirmelerde bulundu. Toplantı sonunda teşkilat mensuplarımızın sorularını 

yanıtlayan Dr. Çetinkaya, eğitimlerde en çok soru ve ilginin kadınlardan geldiğine dikkat çekti. 
Kadın kolları olarak, Türkiye Yüzyılı vizyonuyla kadınlarımızı en ileriye taşıyacak tüm projelerde AK 
Parti’nin var olduğunu bir kez daha vurguluyoruz. Kıymetli sunumları için Dr. Ertuğrul Çetinkaya’ya 
ve eğitimimize katılan tüm misafirlerimize teşekkür ederiz.

26 Haziran Uyuşturucuyla Mücadele Günü 
kapsamında, Küçükçekmece İlçe Kadın 
Kolları Başkanımız Saliha Karadayı Deniz, 
Uyuşturucuyla Mücadele Federasyonu 

Başkanı Mustafa Kemal Özay’ı ziyaret etti. 
Gerçekleştirilen bu anlamlı ziyarette, uyuşturucuyla 
mücadele alanında yapılacak çalışmalar hakkında 
bilgi alışverişinde bulunuldu. Kadın kolları teşkilatımız 
ile federasyon arasında iş birliği ve ortak projeler 
üzerinde istişareler gerçekleştirildi.

26 HAZİRAN UYUŞTURUCUYLA MÜCADELE 
GÜNÜ KAPSAMINDA ANLAMLI ZIYARET

GİRİŞİMCİ KADINLAR  
İÇİN KOSGEB EĞİTİMİ 
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AK Parti İstanbul Kadın Kolları 
olarak, teşkilatlarımızla birlikte 
sahada olmaya devam ediyoruz. Her 
hafta düzenli olarak ilçelerimizde 

kurulan AK Nokta çalışmaları kapsamında, 
kadın kollarımız vatandaşlarımızla birebir temas 
kurarak gönül köprüleri inşa ediyor. AK Nokta 
sahaları, hem teşkilat çalışmalarının tanıtıldığı 
hem de vatandaşlarımızın taleplerine kulak 
verilen önemli bir buluşma noktası olmaya 
devam ediyor.

AK NOKTA  
ÇALIŞMALARIYLA  

SAHADAYIZ

UYUŞTURUCUYLA MÜCADELEDE BİRLİKTE YÜRÜDÜK

Bir gencimizin bile karanlıkla buluşmaması, bir annenin daha 
gözyaşı dökmemesi için hep birlikte yürüyerek bu önemli 
mücadelede tek yürek olduğumuzu gösterdik. Uyuşturucuya 
karşı mücadelede “Ben de varım, biz de varız” diyerek 

dayanışmamızı pekiştiriyoruz. Bu anlamlı etkinliği düzenleyen Yeşilay’a ve 
emeği geçen herkese teşekkür ederiz.

Yeşilay tarafından düzenlenen  
Uyuşturucuyla Mücadele Günü kapsamında  
çok anlamlı bir yürüyüşte AK Parti İstanbul  

Kadın Kolları olarak yer aldık.
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HANE ZİYARETLERİNE DEVAM EDİYORUZ

BÜYÜKÇEKMECE’DE KARNE SEVİNCİ PİKNİKLE TAÇLANDI

Program kapsamında çocuklara karne hediyeleri takdim 
edilirken, onların neşesi ve mutluluğu görülmeye değerdi. Kadın 
kolları teşkilatımızın ev sahipliğinde gerçekleşen etkinlikte, 
hem çocuklarımız hem de aileleri doyasıya bir gün geçirdi. Bu 
güzel buluşma, teşkilatımız ile vatandaşlarımız arasında gönül 

bağlarını daha da güçlendirdi.

AK Parti İstanbul Kadın Kolları 
teşkilatlarımız, ilçelerimizde kapı 
kapı dolaşarak komşularımızla bir 
araya geliyor, samimi sohbetler 

eşliğinde gönül köprüleri kuruyor.
Her haneye dokunmayı, her yüreğe ulaşmayı 

hedefleyen bu ziyaretlerde; hemhal olduğumuz 
her vatandaşımızdan güç ve ilham alıyoruz. 

AK Parti Büyükçekmece İlçe Kadın 
Kolları Başkanlığımız tarafından, karne 
alan çocuklarımız için keyifli bir piknik 

programı düzenlendi.
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AK Parti İstanbul Kadın Kolları olarak, 
yaz döneminde teşkilat içi dayanışmayı 
güçlendiren piknik programlarımızla 
sahadayız. Kadın kolları teşkilatlarımız, 
düzenlenen pikniklerde hem teşkilat 
mensuplarımızla bir araya geliyor hem de 
üyelerimizle buluşarak birlik ve beraberlik 
ruhunu pekiştiriyor.

Bu haftaki piknik programlarımızda aileler, çocuklarıyla birlikte 
keyifli vakit geçirirken; kadın kolları teşkilatlarımız da samimi 
bir ortamda buluşarak istişare ve kaynaşma imkânı buldu. Yaz 
boyunca sürecek bu buluşmalar, teşkilatımızın gönül bağına güç 

katmaya devam edecek.

TEŞKİLATLARIMIZ YAZ DÖNEMİNDE 
PİKNİK PROGRAMLARINDA BULUŞUYOR
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HER HİKAYESİYLE, 
HER BİR KADINIYLA 
İSTANBUL

AK Parti İstanbul Kadın 
Kolları olarak, 39 
ilçemizde eş zamanlı 
gerçekleştirdiğimiz saha 
çalışmasıyla bir günde tam 
6.330 haneye ulaştık. 
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Aynı azim, aynı inanç ve aynı gönül 
bağıyla sahada olan kadın kolları 
teşkilatlarımızla birlikte İstanbul’un 
dört bir yanını adım adım dolaştık. 
Kadın eliyle kapılar çaldık, gönüllere 

dokunduk. Samimi sohbetlerde umut olduk, 
dualar aldık. Her adımımızda samimiyet, her 
kelimemizde kardeşlik vardı. Çünkü bizler, 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın 
liderliğinde bu kutlu davaya yüreğini koyan, 
emeğini esirgemeyen AK kadınlarız.




